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Lista kandidatov za občinski svet SMC 
Šentjur:
VOLILNA ENOTA I
(zajema območje krajevnih skupnosti Šentjur mesto, 
Šentjur - Ritnik, Vrbno - Podgrad in Grobelno):
Peter JEVŠINEK, Šentjur 
Andreja SLOMŠEK, Šentjur 
Tadej OPREŠNIK, Šentjur 
Gabrijela BOROVŠAK, Šentjur 
Franc ZUPANC - AKVONIJ, Šentjur 
Anita KOLEŠA, Šentjur 
Selma VAREŠKO, Šentjur 
Aljaž DOBNIK, Stopče 
Darja FELICIJAN, Šentjur 
Marjana POLUTNIK, Bezovje

VOLILNA ENOTA II
(zajema območje krajevnih skupnosti Blagovna, Dramlje, 
Dolga gora, Ponikva):
Barbara TISELJ, Ponikva
Jožef MASTNAK, Proseniško
Breda BOŽNIK, Proseniško
Martin ČERNIČ. Lokarje
Katja ANDRINEK, Dobovec
Edi KRESNIK, Dolga Gora
Alenka PRESKER, Okrog
Rok SREBOTNJAK, Laze pri Dramljah

VOLILNA ENOTA III
(zajema območje krajevnih skupnosti Kalobje, Planina 
pri Sevnici, Loka pri Zusmu, Prevorje, Slivnica pri Celju)
Marko VOUK, Planina pri Sevnici 
Bojana POTOČNIK, Planina pri Sevnici 
Klemen ARTNAK, Gorica pri Slivnici 
Natalija CEROVSKI, Kalobje 
Matjaž ZENDZIANOWSKY, Loka pri Žusmu 
Anica UŽMAH, Prevorje 
Iztok SENICA, Planina pri Sevnici 
Špela Horvat, Planina pri Sevnici

www.mirocerar.si SMC Stranka
Mira
Cerarja

Moja občina, 
moja dolžnost.

Če bomo drug 
drugemu lahko bolj 
zaupali, bomo lahko 
tudi več upali in naša 
upanja v večji meri 
uresničevali.

Vam blizu

NATANČNO VEMO, KJE JE NAŠE MESTO. 
V vašem mestu.
Tukaj smo, v vaši bližini. Z našo mrežo poslovalnic vam poskušamo biti blizu 
na vsakem koraku. 5 storitvami vam želimo olajšati življenje in pomagati pri 
doseganju ciljev. Živimo z vami. Od generacije do generacije.

Osrednja banka v vaši regiji.

15() let
| banka celje

www.banka-celje.si
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CESTA NA OSTROŽNO 22, 3000 CELJE, Tel.: 03/49-27-130, 
SPODNJI GAJ PRI PRAGERSKEM 9,2331 PRAGERSKO Tel.:02/80-39-150

KUPUJTE DOBRO IN POCENI,
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MANA
Posebna ponudba velja od 30. 9. do 15. 10. 2014 
oz. do razprodaje zalog

PULOVER
16,99 ali 17,99

12"

Danijela Martinovič

MANA ŠENTJUR, Mestni trg 3 I MANA ROGAŠKA SLATINA, Celjska cesta 11
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NOVO
VPRAŠANJE:

Ste že bili 
letos na trgatvi?

SPLETNA ANKETA

Že veste koga 
boste volili?
www.sentjurskenovice.si

‘no$£e I nepreslisano

mj

»Drži, vsi smo prostovoljci, 
razen malice ne dobimo 

ničesar. Za pomoč drugim 
žrtvujemo svoj prosti čas, 

dopust. Tako smo se odločili in 
tako delamo.«
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OD LETA 1955

Kdo je krojil 
usodo Šentjurja?
Vodstvo občine. Spom
nimo, kdo vse je doslej se
del na čelu naše občine in 
krojil njeno usodo.

Dosedanji župani

Mag. Marko Diaci. Župan od 2010.

Štefan Tisel. Župan v letih od 2002 do 
2010.

Jurij Malovrh. Župan od 1994 do 2002. 
Pred tem predsednik skupščine občine 
od 1991 do 1994.

Predsedniki skupščine, 
ljudskega odbora in 
izvršnega sveta

Predsedniki skupščine občine:
Mag. Franc Kovač (1990-1991), 
Vlado Gorjup (1986-1990), Peter 
Knez (1982-1986), Stanislav Lesnika 
(1978-1982), Vinko Jagodič (1965- 
1969 in 1973-1978), Franc Svetina 
(1969-1972), Peter Hlastec (1963- 
1965).

Predsednik občinskega ljudskega 
odbora: Peter Hlastec (1955-1963).

Predsedniki izvršnega sveta: La
dislav Grdina (1990-1994), Sergej Še
šerko (1985-1990), Ivan Jager (1982- 
1985), Ludvik Mastnak (1978-1982), 
Jože Bučer (1974-1978).

KDO BO ŠENTJURSKI ŽUPAN?

Županska kandidata pred poroto
Pred volitvami smo v Šentjurskih novicah preverili nekaj 
točk, ki jih je aktualni župan Šentjurja izpostavil v svojem 
predvolilnem programu na zadnjih volitvah. Preverili smo, 
kje se je zataknilo. Za nekaj poudarkov iz programa smo 
prosili tudi kandidata, ki se za župansko mesto šele po
teguje. Oba smo povprašali še o njunem premoženjskem 
stanju in prostočasnih dejavnostih.
» Pripravila: Nina Krobat

Mag. Marko Diaci
Aktualni šentjurski župan se letos poteguje 

za svoj drugi mandat. Tudi tokrat s pomočjo 
podpore volivcev in Županove liste - Gibanja 
za Občino Šentjur.

Župana smo prosili za pojasnilo pri projek
tih, ki jih v tem mandatu niso uspeli uresničiti. 
V odgovoru je pojasnil, da so s Šentjursko de
klaracijo 2010 zastavili cilje za dvomandatno 
obdobje. Opredelili so jih tudi v dolgoročnem

Lovro Perčič

razvojnem programu. Župan pojasni, da so ob 
začetku mandata svoje cilje zastavili na podlagi 
tedanjih makroekonomskih predpostavk (rast 
gospodarstva), prav tako niso računali na spre
membo financiranja občin.

»Recesija se je poznala tudi pri zmanjševa
nju prihodkov občin, saj je financiranje manjše 
za okoli 100 evrov na glavo prebivalca (to za 
Občino Šentjur pomeni 2 milijona evrov v letih 
2013 in 2014). Kljub neugodnim okoliščinam 
in v času največje ekonomsko-politične krize 
v samostojni Sloveniji s ponosom ugotavljam, 
da smo z dobrim delom in uspešnim črpanjem 
sredstev iz razpisov izvedli oziroma so v izvaja
nju mnogi projekti, ki dolgoročno zagotavljajo 
kvaliteto življenja v naši občini,« odgovarja žu
pan. »Letos bomo realizirali rekordni proračun 
Občine Šentjur. Občinsko premoženje je v tem 
mandatu zraslo s približno 84 milijonov evrov 
v letu 2010 na predvidoma okoli 100 milijonov 
v letu 2014.«

Podelitev koncesije za vzdrževanje cest:
»Sprejeli smo Odlok o javno-zasebnem par

tnerstvu na področju vzdrževanja in gradnje 
cest, pripravili dokumentacijo ter izvedli javni 
razpis za podelitev koncesije. Ponudbe so bile 
ekonomsko nesprejemljive in jih zato nismo 
sprejeli (pomanjkanje konkurence in težave z 
bančnimi zavarovanji in garancijami).«

DEJSTVA
Kaj je obljubil in kaj naredil?

+ Izgradnja Ipavčevega kulturnega centra
— Podelitev koncesije za vzdrževanje in gradnjo cest 
-|- Znižanje komunalnega prispevka
— Ustanovitev Zavoda za kulturo in šport

•Projekti so naključno izbrani z županovega predvolilnega programa oziroma Šentjurske deklaracije.

Ustanovitev Zavoda za kulturo in šport:
»Za ustanovitev novih institucij se nismo od

ločili, saj bi bilo to v danih ekonomskih razme
rah stroškovno neupravičeno, hkrati pa težimo 
tudi k zmanjšanju stroškov javne uprave. Z op
timizacijo bomo nadaljevali tudi v naslednjem 
obdobju.«

Lovro Perčič
Na županskih volitvah poskuša prvič. Kandi

dira pod okriljem stranke SDS. V svojem pro
gramu izpostavlja tri področja.

Gospodarstvo: občinska zemljišča v obrtnih 
conah bi ponudil v najem ali prodajo po najnižji 
možni ceni in tako privabljal nove vlagatelje. 
Novim podjetnikom bi pomagal z enkratno 
občinsko subvencijo. S stečajno upraviteljico 
Alposa bi poiskal zainteresirana podjetja ali po
sameznike za najem in kasnejši možni odkup 
Alposovih nepremičnin.

Infrastruktura: navezovalno cesto Dramlje- 
Šentjur bi umestil v državni proračun, nadalje
val obnovo državnih in lokalnih cest ter vaških 
jeder, razpisni denar za obnovo javnih poti in 
nekategoriziranih cest bi povečal, uredil kroži
šče pri Resevni, obnovil Mestni trg v Šentjurju, 
začel s projekti za gradnjo novega gasilskega 
doma v Šentjurju, uredil bi kolesarske poti in 
pločnike.

Izobraževanje: obljublja športno dvorano pri 
Šolskem centru, nadaljevanje energetske obnove 
šol in vrtcev, preselitev glasbene šole na Zgornji 
trg, enakopravne pogoje financiranja vseh dru
štev na področju kulture in športa, zagotovil bi 
finančno neodvisnost novega kulturnega centra.

Lovro Perčič

Kandidata na zaslišanju
Kakšno je vaše premoženjsko 
stanje (lastništvo in vrednost 
nepremičnin, premičnin, prihran
kov, solastništvo v podjetjih, av
gustovska plača)?

DIACI: »Sem solastnik stano
vanja v bloku v Šentjurju, lastnik 
garaže in osebnega vozila KIA. 
Ostalih nepremičnin in premičnin 
nimam. Vsi podatki o mojem pre
moženjskem stanju so na sedežu 
KPK in njenih predhodnicah že od 
29. leta moje starosti. Plača: 53. 
plačni razred po Zakonu o sistemu 
plač v javnem sektorju.«

PERČIČ: »Sem lastnik dvosta
novanjske družinske hiše v Šentjur
ju. Dobil sem jo v dar od očeta in 
matere, s katerima si hišo tudi deli
mo (vrednost okoli 120.000 evrov 
po GURS-u) in vikenda v Vršni 
vasi v občini Šmarje pri Jelšah 
(40.000 evrov). Imam prihranke 
v višini 15.000 evrov, sem lastnik 
avtomobila renault Grand Espace, 
letnik 2012 (15.000 evrov). Bruto 
plača v avgustu je znašala 2.100 
evrov.«

Zakaj bi volili svojega protikandi
data?

DIACI: »Ker sam kandidiram, 
se s tem vprašanjem ne ukvarjam.«

PERČIČ: »Svojega protikandi
data bi volil zaradi njegove vztraj
nosti na začrtani poti, ki ji sledi.«

Zakaj ne bi volili svojega proti
kandidata?

DIACI: »Odgovor je enak prejš
njemu.«

PERČIČ: »Svojega protikandi
data ne bi volil, ker težko sprejema 
mnenje drugače mislečih.«

Katero knjigo ste nazadnje preb
rali?

DIACI: »Zgodovina Evrope,

Norman Davies, 1. del.«
PERČIČ: »Sonce zahaja v Ce

lju, Eva Kovač.«

Obvladate delo z računalnikom?
DIACI: »Da.«
PERČIČ: »Nisem heker, obvla

dam pa zadeve, da lahko 'normalno' 
živim (okolje Windows, MS Office, 
internet, elektronska pošta, Face- 
book).«

S katerim športom se redno 
ukvarjate?

DIACI: »Redno se nimam časa 
ukvarjati s športom. Rad pa kole
sarim ter igram nogomet, košarko 
in šah.«

PERČIČ: »Rekreativna košarka 
celo leto, pozimi smučanje, poleti 
pa še kolesarjenje.«

Zakonski stan, število otrok?
DIACI: »Poročen z zlato in ra

zumevajočo ženo, s katero imava 
pridnega sina, ki bo kmalu dopolnil 
18 let.«

PERČIČ: »Poročen, oče treh 
predšolskih otrok.«

Kako bi opravljali župansko funk
cijo v naslednjem mandatu: po
klicno ali nepoklicno?

DIACI: »Poklicno.«
PERČIČ: »Funkcijo župana bi 

opravljal profesionalno.«

Prosim, povejte nam svoj najljub
ši vic.

DIACI: »Mladenič pride prvi 
dan v službo in se javi delovodji. 
Delovodja mu poda posodo z barvo 
in mu naroči, naj prebarva okna. 
Čez pol ure ga mladenič pokliče 
in vpraša: 'Šef, ali okvirje tudi pre
barvam?'«

PERČIČ: »Največji vic je, da 
sem popolni antitalent za vice, se 
pa dobremu nasmejim!«
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Ipavčev kulturni center končno
Sl
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IPAVČEV KULTURNI CENTER
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Tako sije nov šentjurski dom kulture.

Pred slavnostno sejo ob prazniku 
občine Šentjurje bilo uradno odprtje 
povsem prenovljenega Ipavčevega 
kulturnega centra v Šentjur.

Obiskovalci so lahko videli, da 
od starega kulturnega doma, ki ga 
je izvajalec začel obnavljati letos, 
zatem, ko je Občina Šentjur preko 
razpisa kulturnega ministrstva prido
bila sofinancerska evropska sredstva, 
ni ostalo praktično nič. Odprtja so se 
udeležili številni obiskovalci in čas

tni gostje, ki jih je pozdravil župan 
mag. Marko Diaci, osrednji govor 
ob tej priložnosti pa je imel podžu
pan Občine Šentjur Robert Polnar. 
Med drugim je orisal zgodovino 
nekdanjega katoliškega, zadružnega 
in kulturnega doma ter izpostavil od
ličen projekt in pogum, ki je bil po

treben za izvedbo njegove obnove.
Ipavčev kulturni center sta bla

goslovila celjski škof Stanislav Li
povšek in šentjurski župnik Vinko 
Čonč, trak pred težko pričakovanim 
vstopom v notranjost pa sta prerezala 
župan in predsednica Zveze kultur
nih društev Šentjur Marija Ratej.

Martin Laubičs.p.

Dramlje 33,
3222 Dramlje
e-mail: laubic.martin@siol.net Ji v/Z JVC

GSM:

Res mnogi so hoteli videti nov hram kulture.

Vaše šteje!
Komentirali ste:

T il m j

... Na Šentjurskem v tem trenutku še vedno rešuje 120 
gasilcev, plazovi se sprožijo praktično vsako minuto. 
Fotografija je iz Gorice pri Slivnici.

Mojca Potočnik: Ubogi ljudje in živina ©.

... Čez noč so ostali brez vsega ...
Fotografije z domačije Lesjak iz Gorice pri Slivnici.

Janiča Šket: Resnično so zelo ubogi.
Štefan Uirk: Ubogi ljudje!

Komentirajte 
vsebine 

časopisa 
Šentjurske novice 

na socialnih 
omrežjih Facebook 

in Tvvitter.

Iti!
@Sentjur_novice

B
časopis
Šentjurske Novice

Vsak mesec bomo s socialnih omrežij objavili najbolj zanimive komentarje. Komentarji uporabnikov ne predstavljajo stališča uredništva.
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ČRNA TOČKA
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‘ » Marija Hrovat. Stanovalka Doma starejših 
Šentjur, ki je v začetku meseca praznovala 
100. rojstni dan.

Martin Cmok. Poveljnik Gasilske zveze 
Šentjur in član civilne zaščite. Ob poplavah 
je vodil intervencijo.

£
Marko Diaci. Aktualni šentjurski župan, ki 
spet kandidira na lokalnih volitvah.

■p- Lovro Perčič. Edini šentjurski županski 
protikandidat. Prvič kandidira na županskih 
volitvah.

Viljem Kolar. Predsednik Konjeniškega 
društva Blagovna. Konjeniški center Bla
govna so prenovili in ta mesec odprli za obi
skovalce.

Ignac Mastnak. Predsednik Čebelarskega 
društva Slivnica pri Celju, ki je to poletje 
praznovalo 50 let delovanja.

Gregor Bezenšek mlajši. Šentjurski Soul- 
Greg Artist je na odlično izpeljani predsta
vitvi premierno prikazal videospot za novo 
skladbo.

DfSlivniškega jezera 'po občutRb
Za tiste, ki niso iz naših krajev. etorn in pol na seji občinskega

pVeta Podal svetnik Jože Artnak. 
a tabel še zmeraj ni. »Krajevna

zna biti vožnja do Slivniškega jezer3 
precejšnji podvig. Lep sprostitve111 
kotiček, ki ga obiskovalcem ponuj3 
Ramna, bodo namreč precej težk° 
našli brez usmerjevalnih tabel. 
ene table ni v Gorici, ki bi obiskovale3 

pomagala najti pravo pot ali ga opoZ° 
rila, da seje tam vredno ustaviti. Kak0 
je to mogoče?

Pobudo za postavitev usmei, 
nih tabel v Gorici je že pred več kflt

s l|pnost si sicer zelo želi, da bi 
Postavili smerne table, toda sama 
^ Postojna za njihovo postavitev. 

at0 sem to izpostavil v občinskem 
SVetu- Občina je dala pojasnilo, da 
Pobude ne more realizirati, saj je za 
Postavitev znakov ob državnih ce-

irjeval' pristojna Direkcija RS
te' ^ pa postavlja oznake le, kadar

gre za smerno tablo v določen kraj 
oziroma točko, ki ima svoje ime,« 
razloži Artnak.

Toda tablo bi lahko postavili tudi 
kje drugje, na primer izven krož
išča, oziroma našli kakšno drago 
rešitev, kot so jo v drugih krajih. 
»Kjer je volja, je tudi pot. Tudi če 
so ovire, se da najti določene re
šitve. Očitno pa v tem trenutku še 
nismo prišli do točke, kjer bi bilo 
volje dovolj,« zaključi Artnak.

Pregled MESECA
POPLAVE

Prizadele so širše območje občine Šentjur 
in povzročile ogromno škodo.

1
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Na Šentjurskem v polnem teku. Vreme 
je sicer prineslo nekaj težav pri zoritvi 

grozdja, a letina še ni zgubljena.

Častni občan Šentjurja je postal Mihael 
Bučar, ustanovitelj in dolgoletni skrbnik 
Muzeja južne železnice.

NAPOVED - 5. OKTOBRA LOKALNE VOLITVE

V občini Šentjur bo lahko volilo okoli 
16.190 volilnih upravičencev, v občini 

Dobje okoli 840 prebivalcev. Šentjurčani 
bodo svoje glasove oddali na 35 voliščih, 

v Dobju pa bosta odprti 2 volišči.

ŠTEVILKA TEDNA

100
IN VEC GASILCEV JE 
NA ŠENTJURSKEM 

POMAGALO LJUDEM 
OB POPLAVI.

Le kje je Slivniško jezero?
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Kako bi težave v Šentjurju rešile naše stranke?
Največje težave?
Kaj stranke in liste vidijo kot 
največje težave v naši občini?
Kakšne so rešitve?
Od vprašanih smo želeli tudi 
rešitve.
» Pripravila: Nina Krobat

Osem različnih političnih strank oziroma list 
se poteguje za mesta v šentjurskem občinskem 
svetu. Predsednike oziroma predstavnike po
sameznih občinskih odborov strank oziroma 
list smo vprašali, katere težave so po njihovem 
največje na Šentjurskem in kako bi jih rešili.

Jure Raztočnik, predsednik SD Šentjur:
»Največji problem je splošni gospodarski po

ložaj, saj so v zadnjih dveh desetletjih propadli 
vsi veliki šentjurski zaposlovalci. Za rešitev 
problema ali bolje omilitev nastale situacije bi 
morali pristopiti k skladu za razvoj podjetništva, 
s katerim bi spodbujali nastajanje novih podjetij 
in pomagali tistim, ki se želijo širiti oziroma do
datno zaposlovati. Treba bi bilo preveriti mož
nosti odloga plačila komunalnega prispevka za 
vse, ki bodo po investiciji na novo zaposlovali. 
Zelo velik problem je tranzitni promet skozi 
Šentjur in povezave z južnim delom občine. 
Navezovalna cesta je umeščena v prostor in vsi 
skupaj si moramo prizadevati, da bo uvrščena 
tudi med prioritetne projekte države.

Zadnje obilno deževje je zopet zelo prizadelo 
našo občino. V tem mandatu je bilo na vodo
varstvenih ukrepih na Voglajni s pritoki že veli
ko narejenega. Nujno je treba nadaljevati s temi 
projekti, zaključiti nasipe, hkrati pa urediti raz- 
livna območja. Za učinkovito sanacijo plazov pa 
bodo morale vse občine pritisniti na državo, da 
se oblikuje zadosten sklad za njihovo sanacijo, 
v katerega se ne bo posegalo ob vsakokratnem 
krčenju proračuna.«

Gibanje za Občino Šentjur:
Trenutno je največja težava oziroma priori

teta odprava posledic naravne ujme, predvsem 
sanacija plazov, ki ogrožajo hiše. Pri tem priča
kujejo hitre ukrepe države. Med nujne naloge 
prištevajo izboljšanje vodooskrbe, izgradnjo 
novih in rekonstrukcijo obstoječih vodovodov, 
nadaljevanje gradnje kanalizacije s priključitvi
jo na čistilno napravo, energetsko obnovo javnih 
objektov in naložbe v lokalne ter državne ceste, 
vključno s cesto Dramlje-Šentjur.

Z aktiviranjem vodovodnih sistemov Dobje 
-Planina in vodovoda Loka bodo omogočili 
kapacitete za izgradnjo preostalih vodovodov.

SDS Šentjur:
Po mnenju šentjurske SDS je treba v nasled

njem obdobju najprej ponovno zagnati gospo
darstvo, saj je le močno gospodarstvo lahko 
podlaga za razvoj občine. Razvoj in nove ob
činske investicije se bodo lahko opravile le, če 
bo več denarja v občinskem proračunu, in ne le 
z nenehnim zadolževanjem. Pravijo, da ne bodo 
dovolili, da se ukine pravni subjektivitet (KS kot 
pravno osebo) krajevnih skupnosti. Zavzemajo 
se za uravnotežen razvoj podeželja, uresničitev

Nadaljevali bodo z energetsko obnovo šol in 
vrtcev ter s tripartitnim sistemom moderni
zacije javnih poti in nekategoriziranih cest. 
Prepričani so, da bodo s stabiliziranjem ban
čnega in gospodarskega sistema vzpostavljeni 
pogoji za podelitev koncesije za vzdrževanje 
in gradnjo lokalnih cest, od države pričakujejo 
vzpostavitev sistema za financiranje naložb v 
državne ceste. Obljubljajo, da bodo izkoristili 
vse priložnosti za pridobitev sofinancerskih 
virov in s tem izboljšali kakovost življenja ob
čank in občanov.

* Odgovor so pripravili v službi za odnose z 
javnostmi, zaradi dolžine ga povzemamo.

projekta navezovalne ceste Dramlje-Šentjur, za 
posodobitev lokalnih cest, večnamensko špor
tno dvorano pri Šolskem centru, urbanistično 
ureditev Mestnega trga v Šentjurju, samos
tojno delovanje Zdravstvenega doma Šentjur 
(24-urno dežurstvo), omenjajo še kmetijstvo, 
turizem, mlade in koriščenje evropskih ter dr
žavnih sredstev.

* Odgovor so pripravili v službi za odnose z 
javnostmi v obliki glavnih programskih usmeri
tev, ki jih povzemamo.

Franc Korenjak, predsednik NSi Šentjur:
»Problemov je ostalo še kar nekaj: obvoznica, 

da razbremeni mesto Šentjur, obnova lokalnih 
cest in javnih poti, energetska obnova javnih 
objektov. Če bomo naslednji mandat zaključili 
tako uspešno, kot smo to štiriletno obdobje, bo
mo čez štiri leta bolj zadovoljni in bomo imeli 
lepo občino. Zato da to uresničimo, moramo 
imeti dobrega župana in aktivno občinsko upra
vo, ki bo pripravljala projekte, da bomo uspešni 
na evropskih razpisih. S strpnim dogovarjanjem 
v občinskem svetu lahko dosežemo, da bo ob
čina Šentjur napredovala, da bodo njeni občani 
ponosni na svojo občino in svoje mesto.«

Mihaela Rožej, predsednica SLS Šentjur:
»Največji problemi so nezaposlenost, kate

ri ni videti konca zaradi propada podjetij, beg 
možganov, pa ne samo iz naše občine, ampak 
iz vse Slovenije, ter dotrajana infrastruktura: 
javne poti, lokalne ceste, obvoznica, most in 
nadvoz pri Zikošku (most je iz leta 1922), či
ščenje odpadnih voda, zlasti zakonska obveza 
krajanov, kjer ne bo javne kanalizacije. Težava 
je kmetijstvo in staranje kmetov zlasti na južnem 
delu občine, predvsem pa je pereč problem v ve
rigi preprodajalcev, ki se okoriščajo na ramenih 
Primarnih proizvajalcev in največkrat za svojo 
dobrobit izkoriščajo tudi naravne ujme, namesto 
da bi pomagali nositi breme. Rešitev? Del pro
blematike je tudi problem države, ki je do zdaj 
največkrat po nojevsko tiščala kljun v pesek. Na 
občinski ravni pa preudarno koriščenje sredstev, 
pridobivanje evropskih sredstev in neposredna 
pomoč nekaterim investitorjem.«

SMC Šentjur:
V stranki med težavami izpostavljajo neuresni

čen projekt Šentjurska obvoznica, industrijske cone, 
ki niso zaživele zaradi nespodbudnega podjetni
škega okolja ter ureditev mladinske problematike. 
Kot rešitev omenjajo intenzivno nadaljevanje po
stopkov projekta Šentjurska obvoznica, intenzivno 
zavzemanje za umestitev 3. razvojne osi skozi Koz
jansko oziroma da bo to območje deležno ustrezne
ga deleža od navedenega projekta na vseh področjih 
razvoja. Rešitev je tudi spodbujanje razvoja mla

dinskega dela v občini, oblikovanje učinkovitega 
podpornega okolja, ki bo mladim omogočalo, da 
postanejo ljudje z vizijo, razvijajo svoj potencial, 
si prizadevajo za nenehno osebnostno rast, prevze
majo odgovornost zase in skrbijo za razvoj in dob
robit skupnosti, v kateri živijo. V Šentjur bi vrnili 
industrijo in stremeli k zapolnitvi industrijskih con. 
Predlagajo ukrep v smislu delne opustitve plačila 
prispevkov (komunalni, stavbni itd.).

* Odgovor so pripravili v službi za odnose z 
javnostmi.

Alojz Recko, predsednik DeSUS Šentjur:
»V stranki DeSUS ocenjujemo, da je v ob

čini Šentjur trenutno najbolj pereč problem na 
področju gospodarstva in v odpiranju novih 
delovnih mest. V stranki se zavzemamo za soci
alno pravičnost. Želimo, da bi se ljudje na pod
lagi svojega dela oziroma minulega dela lahko 
normalno preživljali. Našo stranko podpirajo 
tisti, ki so to državo zgradili s svojim delom, 
znanjem in ustvarjalnostjo, zato pričakujemo, 
da bomo na lokalnih volitvah dobili podporo 
občanov. Le tako nam bo omogočeno, da bomo 
lahko uspešno zastopali interese vseh občanov. 
Prepričani smo, da bo glas za DeSUS pomenil 
pomemben prispevek k zdravemu razvoju naše 
občine.«
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Roman Zalokar, nosilec liste Zeleni Slo

venije:
»Izpostavil bi tri probleme v občini, in sicer 

veliko brezposelnost, gospodarsko krizo z imeni 
in problematiko okolja. Prvič, brezposelnost bi 
bilo treba začeti preusmerjati v samooskrbo in 
zagon malih gospodarstev (družinske firme). 
Kriza z imeni bi postala kapital delovnih mest, 
ki so bila uničena v preteklih letih. Okoljski pro
blem, ki je nastal v zadnjih desetletjih, je treba 
začeti reševati z vzpostavitvijo dobro načrtova
nega sistema nadzora rabe kmetijskih zemljišč 
in nove pozidave slednjih. Ta problem sicer poz
namo iz celotne Slovenije, toda naša občina je 
tista, kije značajsko in geografsko pomembna za 
ohranjanje kmetijsko gospodarskega razvoja.«
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Zakaj bi in 
zakaj ne bi 
volili proti
kandidatov?
Županske kandidate 
smo povprašali, zakaj 
bi in zakaj ne bi volili 
svojih protikandida
tov.

Natalija Plemenitaš Fuchs:
»Leopold je moj najbližji so

sed in tudi po starosti sva si blizu. 
Volila bi ga ravno zaradi dobrih 
medsosedskih odnosov in intelek- 
ta. S Karlom že osem let sodeluje
va v občinskem svetu. Tudi njega 
spoštujem kot ekološkega kmeta 
ter zaradi določenih retoričnih spo
sobnosti. Župan Franc Leskovšek 
ima očitno, kljub zaključenemu 
formalnemu osnovnošolskemu 
izobraževanju, veliko odlik, sploh 
glede prepričevanja ljudi in filtraci
je informacij. Ampak to ni odlika, 
zaradi česar bi dobil moj glas za 
župana. Štirje kandidati smo v rin
gu. Vsi z možnostjo poraza, vsak 
z upanjem v zmago. Negativne 
odlike se bodo pokazale v volilni 
kampanji, zato jih ne bom posebej 
izpostavljala.«

Leopold Arzenšek:
»Ker v svojih protikandidatih ni

sem videl človeka, ki bi znal pove
zati ljudi in bi bil pravi za vodenje 
občine v naslednjih štirih letih, sem 
se s podporo volivcev raje kar sam 
odločil za župansko kandidaturo. 
Vsi moji protikandidati so se že 
imeli priložnost izkazati v preteklih 
letih, vendar je bilo ravno zaradi 
nesoglasij med županom in sve
tniki premalo storjenega, občina je 
preveč izgubila na ugledu.«

Karl Čadej:
»Svojih protikandidatov ne bom 

volil, ker je to tekma na zmago, 
spoštovanje pa imam do vseh pro
tikandidatov.«

Franc Leskovšek:
»V drugem krogu bi dal glas tis

temu, ki se ne zavzema za ukinitev 
naše občine. Kandidatu, ki se za
vzema za ukinitev občine, nikakor 
ne bi dal svojega glasu. Ker me
nim, da je ustanovitev naše občine 
zgodba o uspehu, veliko imamo 
pokazati, veliko smo postorili, tudi 
v zadnjem mandatu.«

KDO BO ŽUPAN DOBJA?

Županski kandidati 
se predstavijo
Štirje. V Dobju se za mesto župana potegujejo štirje kandidati. 
Predstavljamo glavne točke njihovega programa.
» Pripravila: Nina Krobat

jf

Natalija
Plemenitaš Fuchs 
(podpisi volivcev)

Pravi, da bo glavno vo
dilo programa Neodvisne 
liste za Dobje projektna 
naravnanost, ustvarjanje 
novih delovnih mest, po
vezovanje s sosednjimi 
občinami in sprejetje pla
nov razvoja občine, da se 
prioritete ne bodo več sno
vale v gostilniških prosto
rih. »Naša občina se mora 
prilagoditi težnjam države 
po ukinitvi majhnih občin. 
Le pripravljeni bomo lah
ko uspešno delovali še 
naprej ter bomo dokaza
li državi, da je majhnost 
lahko tudi elitnost,« pravi 
kandidatka.

gi§l

KarlCadej (SD)
V svojem programu 

izpostavlja višjo doda
no vrednost kmetijskim, 
lesnim in ostalim pro
izvodom, po vzoru av
strijskega Vulkanlanda. 
Na področju infrastruk
ture izpostavlja obnovo 
in gradnjo cest, dela na 
vodovodu, čiščenje od
padnih voda in kanaliza
cijo. Omenja še dokon
čanje projekta gasilcev, 
menjavo strehe na šoli in 
menjavo vozila za prevoz 
otrok ter ostale dejavnosti 
za vse generacije.

Leopold Arzenšek 
(podpisi volivcev)

Pravi, da bo skušal pri
dobiti čim več sredstev 
iz evropskih skladov in 
se pravočasno prijavljati 
na razpise. Nujno je za
gotoviti pitno vodo vsem 
prebivalcem in zreducirati 
okvare na minimum, to
rej obnoviti ali zamenjati 
dotrajane vodovodne ce
vi. Postopoma bi končal 
odprte projekte, obrtni
kom in podjetnikom 
omogočil čim boljše po
goje za širjenje panoge in 
ustvarjanje delovnih mest. 
Promoviral bi turizem in 
lokalne dobrote, tudi v tu
jini, ter se trudil čim bolj 
povezati ljudi in jih pova
biti k sodelovanju.

Franc Leskovšek 
(SLS)

Pravi, da ima zelo ob
širen program, strnjeno 
pa izpostavlja: dokon
čanje začetih naložb, 
izboljšanje vodooskrbe, 
nadaljevanje energetskih 
obnov javnih objektov 
in odpravo posledic sep
tembrskega neurja.
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Tako smo volili pred štirimi leti
Pet kandidatov.
Se je leta 2010 'bo
rilo' za funkcijo šen
tjurskega župana.
» Piše: Nina K robat

Nekoliko pestrejša kot letos je 
bila volilna tekma pred štirimi 
leti.

Kako smo izvolili 
župana

Takrat se je namreč za funk
cijo šentjurskega župana merilo 
kar pet kandidatov: mag. Šte
fan Tisel (SDS), mag. Marko 
Diaci (Sandi Potočnik in sku
pina volivcev), Jožef Artnak 
(LDS), Janko Cerkvenik 
(NSi) in Florjan Cveto Er
javec (SD). V prvem krogu je 
'slavil' Tisel s skoraj 40 odstotki 
glasov, približno 10 manj pa jih 
je osvojil Diaci. Dovolj, da sta 
se pomerila v drugem krogu, 
kjer pa je bil rezultat drugačen: 
Diaci je z dobrimi 55 odstotki 
glasov volivcev premagal Tisla, 
ki je dobil slabih 45 odstotkov 
glasov.

Kako smo izvolili 
svetnike

Za mesta v občinskem svetu 
so se v treh volilnih enotah obči

Rezultat volitev v drugem krogu. Diaci je 'ugnal' Tisla za okoli 10 odstotkov glasov.

ne Šentjur potegovali kandidati 
z enajstih list. SDS je v občin
skem svetu dobila večino - 9 
mandatov, Lista Marka Diacija 
- Gibanje za Občino Šentjur 6 
mandatov, po 3 svetniška mesta

so dobili kandidati strank DeSUS 
in LDS, po dve mesti SLS in SD 
ter eno NSi.

Koliko nas je volilo
V prvem krogu je na volišča

odšlo 7.077 volilnih upravi
čencev, v drugem pa nekaj več, 
7.598. V prvem krogu je bila tako 
volilna udeležba nekaj več kot 
44-odstotna, v drugem pa skoraj 
48-odstotna.

KAKO BOMO VOLILI?

Oktobra bomo naenkrat volili trikrat
Lokalne volitve. Ne
volimo le županov. 
Kakšna so pravila ig
re?
» Piše: Nina K robat

Na lokalnih volitvah bomo po
leg županov in občinskih svetni
kov izvolili tudi predstavnike v 
svete krajevnih, vaških in četrtnih 
skupnosti. Preverili smo, kakšna 
pravila veljajo za lokalne volitve.

Županske volitve
Pravila so pri županskih voli

tvah najbolj preprosta. Župane 
volimo na enak način kot pred
sednika države. Najprej se v

prvem krogu med sabo pomerijo 
vsi kandidati, tako da volivci na 
glasovalnem lističu obkrožijo 
številko pred izbranim kandida
tom. Zmaga tisti, ki dobi več kot 
50 odstotkov glasov. Če nihče ne 
doseže tolikšnega odstotka, se 
izpelje drugi krog, v katerem se 
pomerita najboljša dva iz prvega 
kroga. Zmaga tisti, ki dobi več 
glasov.

Volitve v občinski svet
Imamo dva načina volitev v 

občinski svet. V manjših občinah 
(do 12 svetnikov) volimo po ve
činskem volilnem sistemu, v več
jih pa po proporcionalnem. Šen- 
tjurčani bomo volili po slednjem 
sistemu. Glasovali bomo torej o 
seznamih (listah) kandidatov, ki

jih predlagajo volivci ali politič
ne stranke. Obkrožili bomo šte
vilko pred izbrano listo, izvoljeni 
pa bodo kandidati, ki so na listi 
višje, torej je pomemben vrstni 
red. Lahko pa izbranemu kandi
datu podelimo preferenčni glas 
tako, da ga obkrožimo na listi.

Predstavniki KS
Volitve v svete krajevnih, 

vaških in četrtnih skupnosti po
tekajo podobno kot volitve v 
občinske svete. Volilno pravico 
na volitvah v krajevne skupnosti 
imajo le volivci s stalnim prebi
vališčem v tej skupnosti. Drugih 
posebnosti zakonodaja ne predvi
deva - veljajo torej enaka pravila 
kot za volitve v občinski svet.

DEJSTVA
Kako bomo volili?
Na območju občine Šentjur bo lah
ko volilo okoli 16.190 volilnih upra
vičencev. Svoje glasove bodo lahko 
oddali na 35 voliščih. Za nemoten 
potek volitev bo skrbelo 8 članov 
občinske volilne komisije s predse
dnico mag. Zlatko Brečko na čelu. 
Po posameznih voliščih bo v volilnih 
odborih skupaj delalo 210 oseb.
Na območju občine Dobje ima vo
lilno pravico okoli 840 prebivalcev. 
5. oktobra bosta odprti 2 volišči, 
volitve pa bo budno spremljalo 8 
članov volilne komisije, poleg teh bo 
na volitvah delalo še 12 oseb. Pred
sednik volilne komisije je Bogomir 
Brložnik.
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SLAVNOSTNA SEJA

Praznovanje 
Občine Šentjur
Priznanja.
V novem kulturnem 
hramu so jih podelili 
najzaslužnejšim 
občanom.
» Piše: Matej Verdinek

Zadnja sreda v septembru je bila za 
Občino Šentjur prav posebna. Odprli 
so namreč prenovljeni hram kulture, 
ki ga krasi ime Ipavčev kulturni cen
ter (IKC) in s tem praznovali občinski 
praznik. Slovesnost je v do zadnjega 
kotička napolnjeni dvorani z Zdravlji
co odprl moški pevski zbor Skladate
ljev Ipavcev Šentjur. Sledil je kulturni 
program z glasbeno-plesnimi točkami 
in slavnostna podelitev priznanj naj
zaslužnejšim občanom Šentjurskega.

Novo, dišeče...
Šentjurski župan mag. Marko 

Diaci je v svojem pozdravnem go
voru v novi dvorani povedal, da ima 
z občani razlog za veselje, saj sku
paj odvijajo rojstnodnevno darilo, ki 
diši po novem in sodobnem. S tem 
je seveda mislil prenovljeni kulturni 
dom. Izpostavil je željo, da bi novi 
hram kulture dobro služil vsem druš
tvom, ki so pred svečanim odprtjem 
pripravila praznovanje pred glavnim 
vhodom v IKC.

Učenci z velikim U
Kmalu je sledila slavnostna pode

litev priznanj. Najprej so jih podelili 
najboljšim učencem osnovnih šol 
občine Šentjur. Priznanja za odličen

uspeh pri učenju in na šolskih te
kmovanjih so prejeli: Nina Kovačič 
iz Osnovne šole (OŠ) Franja Malga
ja Šentjur, Žan Kramaršek, uče
nec OŠ Dramlje, Klara Jug iz OŠ 
Ponikva, Aleksandra Keše, učenka 
OŠ Hruševec, in Laura Kovač iz 
OŠ Planina pri Sevnici, ki je bila 
za delovanje v šolski skupnosti, šol
skem parlamentu in za pomoč mlajši 
učenki poleg vseh drugih uspehov 
razglašena tudi za naj prostovoljko 
občine Šentjur.

Na predlog Glasbene šole Skla
dateljev Ipavcev Šentjurje priznanje 
prejela tudi Eva Vrečko, sicer učen
ka OŠ Franja Malgaja, za izjeme us
pehe na državnih in mednarodnih 
glasbenih tekmovanjih ter prispevek

h glasbeni tradiciji občine. Kot za
dnji učenec je bil na oder poklican 
Jaka Mesareč iz OŠ Slivnica pri 
Celju, kije poleg odličnih dosežkov 
na šolskih in športnih tekmovanjih 
znan po udejstvovanju pri pomoči k 
boljšemu uspehu sošolcev.

Častni občan Šentjurja
Ljudski univerzi Šentjurje občina 

podelila pisno priznanje za uspešno 
delovanje in med drugim organizaci
jo dogodkov, ki se jih udeležuje vse 
več občanov. Priznanje je prevzela 
direktorica Ljudske univerze Jelka 
Godec. Prav tako je pisno priznanje 
dobil Franci Šuster, ki je več dese
tletij član Pihalnega orkestra Šentjur, 
pevec v raznih pevskih zborih, znan

tudi kot klarinetist ansambla Šentjur
ski muzikanti. Ipavčeva plaketa je 
pripadla Martinu Cmoku, predsed
niku Gasilske zveze Šentjur in članu 
civilne zaščite za dejavnost in aktiv
nost na prostovoljni in poklicni poti.

Sklepno dejanje podelitve pri
znanj je pripadlo Mihaelu Bučarju, 
nekdanjemu vlakovnemu odpravni
ku in strokovnemu učitelju za že
lezniški promet. Ljudje ga poznajo 
kot skrbnika Muzeja južne železnice 
in kot prejemnika raznih priznanj 
za delovanje na področju železniš
kega prometa. Cenjen je po svojem 
strokovnem delu in karizmatičnem 
vodenju osebja. Kar 24 let je bil šef 
železniške postaje Šentjur. Postal je 
častni občan Občine Šentjur.

Obiskali Bruselj
Nagrajenci dobrodelne nagradne igre 

z letošnjega Tabora SLS, ki je bil maja 
v Zrečah, so bili na obisku v Bruslju, 
med njimi je bilo največ članov in sim
patizerjev 00 SLS Šentjur, vodila jih 
je predsednica Mihaela Rožej. Gostih 
so še pevce moškega zbora skladateljev 
Ipavcev Šentjur in moški zbor Dramlje. 
Udeležence ekskurzije v Bruselj sta v 
Evropskem parlamentu pozdravila tudi 
oba slovenska evropska poslanca, ki sta 
bila izvoljena na skupi listi NSi in SLS, 
predsednik SLS Franc Bogovič in Loj
ze Peterle. (MR) Slovenska pesem je zazvenela v Bruslju.

Pojasnilo
Javno opravičilo in pojasnilo 

dolgujemo Mestni skupnosti Šen
tjur in Krajevni skupnosti Rifnik, 
ki sta nakazali donaciji za trak, a na 
prireditvi ob 140-letnici gasilstva 
v Šentjurju nista bili imenovani. 
Zaradi prepoznega nakazila ni bi
lo več mogoče izpeljati naročila za 
izdelavo traku. V imenu gasilskega 
društva Šentjur in svojem imenu se 
zato še enkrat iskreno opravičujem.

Predsednik PGD Šentjur, 
Andrej Koprivc
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Jurij Malovrh med delom v svojem vinogradu. Foto Nataša Mmier

Trgatev zgodnjih 
belih sort vina 
-tudi na Šentjur
skem v polnem teku. 
Vinogradniki in vinarji 
napovedujejo letino 
vina za dobre špricar
je, takšne, kot jih ima
mo Štajerci najrajši.
» Piše: Sergeja Javornik

Začetek zorenja grozdja za na
še razmere je normalen, saj je nad 
dolgoletnim povprečjem. »Zrelost 
grozdja v vinogradih je kljub izredno 
slabemu vremenu v zadnjem tednu 
še obetavna. Če se bo vreme do časa 
trgatve vsaj normaliziralo, lahko pri
čakujemo tudi letos dobro kakovost 
vina iz grozdja tistih vinogradov, ki 
jih ni preveč prizadela gniloba,« pra
vi specialistka za vinarstvo Tadeja 
Vodovnik Plevnik s Kmetijsko-goz- 
darskega zavoda Maribor.

Strokovnjakinja izpostavlja, daje 
zaradi napada gnilobe in ocetnega 
cika pomembna selektivna trga
tev, to je odbir oziroma ločevanje 
grozdja v različne kakovostne 
razrede. »Prav zaradi tega pridelo
valcem priporočamo, da v svojem 
vinogradu spremljajo zdravstve
no stanje grozdja in dozorevanje 
grozdja po sortah ter ugotavljajo 
vsaj najnujnejše parametre, kot so 
sladkor, skupne kisline, s ciljem 
pridelati dobro in všečno vino,« še 
svetuje Tadeja Vodovnik Plevnik.

Umetnost kletarjenja
Zaradi večje količine padavin 

v zadnjem obdobju grozdne ja

DEJSTVA
Kdaj trgatev potomke 
najstarejše trte?
Grozdje na potomki najstarejše 
trte z mariborskega Lenta, ki raste 
ob Ipavčevi hiši v Zgornjem trgu v 
Šentjurju, še ne gnije. Pridelek je v 
primerjavi z lanskim, kije bil obilen, 
nekoliko manjši, a zadovoljiv, je po
vedal viničar Jurij Malovrh. Trgatev 
bo verjetno v petek, 3. oktobra, ali 
pa teden dni kasneje.

gode intenzivno pokajo, grozdje 
posledično hitreje gnije. Zato so 
marsikje pohiteli s trgatvami, sta 
povedala predsednika društev vi
nogradnikov Šentjur in Slivnica, 
Jurij Malovrh in Martin Cmok.

»Letos bo prišla do izraza umet
nost kletarjenja. 70 odstotkov pri
delka bo odvisnih od dela v kleti,

30 odstotkov v vinogradu,« je sli
kovit Jurij Malovrh. Martin Cmok 
doda: »Zaradi visokih kislin in 
nižje sladkorne stopnje bomo letos 
pridelali bolj suha in polsuha vina, 
prava za špricarje, kot jih imamo 
radi Štajerci.«

V teh dneh vinogradniki trgajo 
bele zgodnje sorte, kot so rumeni

muškat, sauvignon, kerner. Tako je 
veselo v vinogradih članov dmštev 
iz Slivnice in Šentjurja. V šentjur
skem društvu je 132 članov »od 
Velenja do Maribora, z one strani 
Trojan nimamo nikogar,« se pošali 
Jurij Malovrh. V društvu Slivnica 
je 67 članov iz Slivnice, Gorice, 
Tratne, Prožinske vasi.
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PRIMERJAVA

Čez Dole s 147 kilometri
Primerjava ukrepov 

(prekrškov) letos in lani.

ie* d.*
ALKOHOL

Kršitve. Tudi teh so 
letos v primerjavi z lani 
beležili manj.
» Piše: Matej Verdinek

Prometna a na območju, ki ga pokri
va šentjurska policijska postaja, je bila 
letos do začetka septembra v primerjavi 
z enakim lanskim obdobjem boljša. Na 
območju policijske postaje (PP) Šentjur 
se je zgodilo 16 prometnih nesreč manj 
kot lani. Število nesreč, ki so se končale 
s smrtnim izidom, je enako lanskim (3), 
nesreč s telesnimi poškodbami pa je 
bilo nekoliko manj.

Najpogostejši vzroki prometnih 
nesreč so neprilagojena hitrost, nepra
vilna stran in smer vožnje, izsiljevanje 
prednosti, nepravilni premiki z vozilom 
in premajhna varnostna razdalja.

Več povzročiteljev nesreč 
pod vplivom alkohola

Na PP Šentjur sicer ugotavljajo, da 
je bilo letos od vseh povzročiteljev pro
metnih nesreč pod vplivom alkohola 
kar 18 odstotkov voznikov, kar je v 
primerjavi z lani deset odstotkov več. 
So pa letos zasegli 24 vozil voznikom 
povratnikom oziroma kršiteljem v ces-

Opozorilo
Šentjur - Policisti opozarjajo, da so 

se na terenu pojavile osebe, ki posku
šajo na goljufiv način izvabiti ljudem 
denar.

Osebe prodajajo raznovrstne ni
čvredne predmete, za katere ljudem 
ponujajo ‘ugodno’ ceno, ki jim jo še 
dodatno nižajo, pri prodaji pa občasno 
strankam ukradejo kakšno dragocenost

tnem prometu. »Vožnja brez vozniške
ga dovoljenja spada med hujši prekršek 
in je hkrati pogoj za zaseg vozila,« pra
vijo na PP Šentjur.

Policisti v poletnem času beležijo 
več kršitev, predvsem enoslednih 
vozil. V lepem in suhem vremenu 
ti mnogokrat prekoračijo hitrost in 
jim policisti zato izrekajo kazni. V 
jesenskem in zimskem čas pa se več 
kršiteljev pojavlja med pešci.

Skozi Dole 147 kilometrov 
na uro

Največji rekorder med vsemi je za
gotovo voznik, ki so ga pred časom 
ustavili v večernih urah v naselju Dole. 
Z vozilom se je skozi naselje peljal s hi
trostjo 147 kilometrov na uro. Sodišče 
mu je izreklo prenehanje veljavnosti 
vozniškega dovoljenja (18 kazenskih 
točk) in globo v višini 1.200 evrov.

Med rekorderji v alkoholnem opoju 
pa je bil voznik osebnega vozila, ki 
mu je v kraju Proseniško ob kontroli 
alkotest pokazal 1,87 mg alkohola na 
liter izdihanega zraka, pri čemer je bil 
voznik, po podatkih policije, še vedno 
na meji dostojnosti. Sodišče mu je prav 
tako izreklo prenehanje veljavnosti 
vozniškega dovoljenja (18 kazenskih 
točk) in globo v višini 1.200 evrov.

ali denar. Prav tako ponujajo ugodno 
menjavo tuje valute v evre, ker naj bi j ih 
nujno potrebovali za plačilo operacije.

Občanom policisti priporočajo pre
vidnost in svetujejo, da ne opravijo 
takšnega nakupa predmetov ali menjave 
denarja, prav tako pa jih naprošajo, naj 
takšne primere takoj prijavijo na policij
sko telefonsko številko 113.

Umrl na kolesu
Dramlje, 5. september - V kraju Laze pri Dramljah, natančneje 

pri bencinskem servisu, so policisti obravnavali prometno nesrečo 
s smrtnim izidom. Kolesar, ki je pripeljal z bencinskega servisa, 
se je pri zavoju levo nepravilno vključeval na prednostno cesto. 
Voznica je peljala iz smeri Dramelj proti Šentjurju in kolesarja 
pri tem z vozilom zadela. 49-letni domačin je zaradi ran umrl na 
kraju nesreče.

ZNAN OBRAZ

Policistov se veliko 
ljudi boji, a če nisi v 
prekršku, se jih ni 
treba bati. To dokazuje 
tudi Martin Kumer, 
pomočnik komandirja 
Policijske postaje 
Šentjur.

Kumer je za 
Šentjurske novice 
povedal, da je že kot 
majhen otrok govoril, 
da bo policist. Pravi, 
da mu ni žal, da se je 
odločil za ta poklic. Po 
končani srednji poli
cijski šoli je leta 1995 
prišel opravljat delo 
policista v Šentjur. 
Najprej je delal v pa
trulji, nato kot lokalni 
kriminalist, leta 2009 
pa je prevzel mesto

pomočnika koman
dirja.

»Voznik osebnega 
avtomobila je želel 
prirediti prometno ne
srečo z udeležbo psa. 
Na cesto je položil 
poginulega psa in svoj 
avto spustil po brežini. 
V zagovoru je pove
dal, da se je izogibal 
psu in zapeljal s ceste. 
Po opravljenem ogle
du kraja nesreče smo 
ugotovili, da ni moglo 
biti tako, voznik pa je 
dejanje priznal in sle
dila je kazen,« nam 
pove o muhah ljudi, ki 
jih sreča pri delu.

Kljub temu pa je tu
di veliko trenutkov, ki 
mu pri delu dajejo za-

Martin Kumer, 
pomočnik komandirja 
Policijske postaje Šentjur

dovoljstvo. »Še naprej 
želim opravljati delo 
policista v dobro ljudi 
in stremeti k osnov
nem poslanstvu polici
sta - nudenje pomoči 
ljudem, zagotavljanje 
varnosti in pravne dr
žave ter varovanje pra
vic in svoboščin vseh.«
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STARŠA IŠČETA ODGOVORE

Kdo je odgovoren 
za smrt mladega 
Mateja s Ponikve?

MINI KRIMI
Droga med vožnjo

Šentjur, 3. september - Policisti so pri 
kontroli cestnega prometa obravnavali občana, 
za katerega se je izkazalo, da je posedoval 
prepovedano drogo konopljo. Policisti so mu 
drogo zasegli in jo poslali na analizo. Zoper 
njega sledi hitri postopek.

Ostal brez priklopnika
Slatina, 3. september - Neznanec je ukra

del dvoosni lahki priklopnik srebrne barve s 
črnimi stranicami. Lastnika je oškodoval za 
okoli tisoč evrov.

Potreboval je nafto
Dramlje, 4. in 9. september Neznanec 

je na počivališču Zima iz tovornega vozila 
izčrpal nafto in lastnika oškodoval za okoli 
450 evrov. V drugem primeru je neznanec, 
prav tako na počivališču Zima, iz rezervoarja 
tovornega vozila odtujil 150 liuov nafte in s 
tem lastnika vozila oškodoval za okoli 200 
evrov. Policisti storilca še iščejo.

Avto sam po klancu
Rifnik, 6. september - Občan je na klancu 

pod Rifnikom parkiral svoje osebno vozilo. To 
se je začelo premikati po klancu navzdol. Pri 
tem je avto dobil poškodbe.

Ukradel skuter
Grobelno, 7. september - Neznanec je 

ukradel kolo z motorjem - skuter, ki ga je 
lastnik parkiral pod gospodarskim poslopjem. 
Nastala škoda je ocenjena na 450 evrov.

Lovil bo ribe
Slivniško jezero, 7. september - Policisti 

so bili obveščeni o tatvini ribiških palic, ki 
jih je neznanec ukradel preko noči in lastnika 
oškodoval za okoli 450 evrov.

V drugo gre rado
Planina pri Sevnici, 11. september - Ne

znanci so ponoči poskušali vlomiti v proda
jalno Kea, vendar jim to ni uspelo. Zatem so 
se odpeljali do bencinskega servisa na Planini 
pri Sevnici, kjer so vlomili in ukradli več iz
delkov, predvsem cigarete.

(Pre)glasna zabava
Proseniško, 13. september - Krajan je 

imel glasno zabavo, ki je trajala do jutranjih 
ur novega dne. Ker je glasba motila krajane, 
so ti obvestili policiste, slednji pa so na kraju 
opravili razgovor in izrekli opozorilo.

Droga in orožje
Lopaca, 16. september - Policisti so 

odkrili večje število rastiinskih delcev prepo
vedane droge konoplje, ki jo je nekdo sušil v 
zapuščenem, odprtem in razpadajočem objek
tu. Rastlinske delce so zasegli, zoper lastnika 
droge, o katerem še zbirajo obvestila, pa bodo 
podali kazensko ovadbo.

So pa naslednji dan pri občanu, pri katerem 
so po odredbi sodišča opravili hišno preiskavo, 
našli dva prirejena prostora za gojenje kono
plje, več rastlinskih delcev in 10 sadik te ras
tline. Našli so tudi nedovoljeno orožje in nekaj 
streliva. Zoper njega sledi kazenska ovadba ter 
uvedba postopka o prekršku.

Matej Smodej. Pred 
letom in pol je 27-le- 
tnik s Ponikve izgubil 
življenje v prometni 
nesreči, ko je bežal 
pred policisti.
Strta starša, Spra
šujeta, zakaj je moral 
njun sin umreti. Z 
uradnimi pojasnili 
nista zadovoljna.
» Piše: Nina Krobat

Pred letom in pol se je za dru
žino Smodej, Suzano, Toneta 
in Gašperja, ustavil čas. Spo

min na tisto aprilsko noč, v času 
Šentjurjevega je bilo, je še kako 
živ in boleč. »Tisto soboto je 
Matej delal v Portorožu in se po
poldne vrnil v Celje. Tone ga je 
šel iskat. Še zdaj ga vidim, kako 
je veselo stopil v kuhinjo. Potem 
so ga klicali prijatelji in je odšel 
z njimi na Jurjevanje v Šentjur. 
Nikoli več ga nismo videli,« se s 
solzami v očeh spominja Mateje
va mama Suzana.

Kaj se je dogajalo?
Okoli pol štirih zjutraj je mlaj

ši sin Gašper pritekel k staršema 
v spalnico. »Matej je imel menda 
prometno nesrečo, pojdita po
gledat,« je rekel. »Najprej sem 
pomislila, da je morda domov 
peljal prijatelje in imel nesrečo. 
Ustrašila sem se, da se je komu

od prijateljev kaj zgodilo. Sed
la sva v avto in se odpeljala na 
Hotunje k tisti kapelici. Mateje
vega audija so ravno nalagali na 
avtovleko, njega ni bilo nikjer. 
Policistu sem se lepo predstavila 
kot mati voznika in ga vprašala, 
kje je moj sin. Pa mi je rekel: “V 
Celju na patologiji”,« noč, ko je 
izgubila starejšega sina, opisuje 
strta Suzana. Bolečina matere, 
ki seje ne da opisati.

Kaj se je torej dogajalo tisto 
noč, da je Matej moral umre
ti? Uradna pojasnila policije 
pravijo, da se je okoli polnoči 
Matej peljal proti domu, ko sta 
ga v bližini krožišča Sele zaradi 
vijugaste vožnje želela ustaviti 
policista celjske policijske po
staje, sicer oba s Koroške, ki sta 
opravljala redno kontrolo pro-

Mnogo prezgodaj je ugasnilo življenje mladega Mateja. FotoFacEb»k
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Matejev mnogo prerani grob. Starša sta kapelico, v katero je z vozilom trčil njun sin, popravila na lastne stroške.

—► meta. Matej se na njun znak ni 
ustavil, temveč pospešil, zato sta 
mu v službenem vozilu sledila. 
V zapisniku piše, da sta polici
sta zaradi nepoznavanja ceste na 
Primožu kakšnih 400 metrov za
ostala za Matejem, videla pa sta 
zadnje luči avtomobila in prah, 
ki se je dvigal za njim. Voznik je 
nato zapeljal s ceste, trčil v kape
lico ob cesti in na kraju nesreče 
umrl. V krvi naj bi imel precej 
alkohola.

Preveč odprtih 
vprašanj?

Tem uradnim pojasnilom star
ša preprosto ne verjameta. Prepri
čana sta, da je v policijski plati 
zgodbe preveč nejasnosti. »Ka
ko sta lahko sredi noči, v megli, 
na tako ovinkasti cesti še po 400 
metrih videla prah, ki seje dvigal 
za avtom? Če drži, da je bil tako 
pijan, kot trdijo, kako to, da ni 
že v katerem ovinku prej zletel 
s ceste, ampak ravno na ravnini? 
Če bi imel v krvi res toliko alko
hola niti hoditi ne bi mogel, kaj 
šele voziti. Baje je od časa, ko sta 
ga začela zasledovati, do nesreče 
minilo 62 sekund. Tudi temu ne 
verjamem, preprosto mi ne gre 
skupaj,« pravi Suzana, prepriča
na, da ji na policiji pravi razlog 
nesreče prikrivajo.

Na policiji sicer zatrjujejo, 
da policista nista odgovorna za 
nesrečo. To je potrdila tudi po
sebna policijska preiskava, ki jo 
je odredil sam generalni direk
tor Stanislav Veniger. Starša 
ne verjameta in menita, da je za 
smrt njunega Mateja kriv policij
ski pregon. Ne bosta odnehala, 
dokler resnici ne prideta do dna, 
pravita. Zdaj jo bosta iskala tudi 
na sodišču. »Prej preprosto ne 
bom mirna," je odločna Suzana. 
Z možem vztrajata, ker nikomur 
več ne privoščita takšne bolečine 
ob nenadni izgubi otroka. Želita, 
da se javno opozarja na proble
matiko policijskega pregona in 
javno razkrije, koliko življenj so 
že terjali policijski pregoni.

Razočarana nad 
policisti

Suzana in Tone sta še posebej 
razočarana nad odnosom poli
cistov, s katerimi sta bila v stiku 
po nesreči. Poleg tiste, milo re
čeno neposrečene izjave, da je 
njun sin na patologiji, ju boli, da 
jima nihče od policije ni izrekel 
sožalja, nihče ju ni obiskal ali 
jima osebno pojasnil, kaj se je 
tiste noči dogajalo. Starša sta po
drobnosti o nesreči izvedela šele 
iz medijev. »Nihče nama ni pove
dal ničesar. Šele na internetu sem

kasneje prebrala, da je Mateja 
preganjala policijska patrulja.«

Šele ko sta svojo zgodbo de
lila z mediji, naj bi se policisti 
oglasili Suzaninemu bratu, re
koč, da imajo nove informacije 
o dogodku. »Seveda nisva šla 
na postajo, saj naju ni nihče 
klical. Kako lahko to razlaga
jo mojemu bratu? Zakaj naju 
nihče ne pokliče?« Spominjata 
se tudi neprijetnega razgovora 
na šentjurski policijski postaji. 
Predmetov iz Matejevega avto

mobila, denarnice in kovčka z 
orodjem, se policistom ni zdelo 
vredno pripeljati k Smodejevim 
domov. »So rekli, da ne gre za 
dovolj veliko vrednost!«

Mateja vsi pogrešajo
Dejstvo pa je, da Mateja nič 

več ne more vrniti. Še po letu in 
pol na njegovem Facebook pro
filu prijatelji puščajo žalostna, 
čustvena sporočila. Mateja vsi 
pogrešajo. Bil je dober prijatelj, 
dober sin, dober brat. Vedno 
je bil pripravljen priskočiti na

pomoč. Bil je priden, skrben, 
pošten, prijazen in deloven fant. 
Njegovo življenje je v tragičnih 
okoliščinah ugasnilo mnogo pre
zgodaj.

»Poglejte, tamle na dvorišču 
je imel vedno parkiran svoj avto. 
Še danes, kadar kdo pride k hiši, 
najprej pomislim, da se je vrnil 
moj Matej. Njegova soba je še 
vedno nedotaknjena, takšna, kot 
jo je pustil. Vsak dan v garaži 
gledam njegov motor, opremo. 
Enostavno ne morem ... «

Suzana Smodej ne verjame policijski plati zgodbe. Pravi, da ne bo mirna, dokler resnici ne pride do dna.
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AHAC

Večje skladišče in nova 
prodajalna
1,8 milijona evrov.
Toliko je vreden tri
letni naložbeni cikel, 
ki ga je končalo pod
jetje Ahac v Šentjurju.

»Na skoraj 3000 m2 smo pridobili 
sodobne prostore, kjer je skladišče s 
1500 paletnimi mesti, upravni pro
stori in razstavno-prodajni prostor,« 
je povedal Roman Moškotevc, 
direktor podjetja Ahac. Naložbo je 
podjetje uresničilo z lastnim denar
jem in bančnim posojilom.

Podjetje Ahac se je v 23 letih raz
vilo v enega največjih uvozniških in 
distribucijskih podjetij za pijače in 
hrano. Osnovno dejavnost je že v le
tu 1991 predstavljala veleprodaja in 
maloprodaja pijač. »Sprva smo bili 
osredotočeni na prodajo artiklov slo
venskih proizvajalcev, kar smo leta 
2004 nadgradili z zastopstvom tujih 
blagovnih znamk in pred tremi leti še s 
proizvodnjo hrane,« je pojasnil direk
tor. Leta 2011 je namreč podjetje Ahac 
odkupilo blagovno znamko Droga 
ter prevzelo proizvodnjo vložnin in 
dragih prehrambnih izdelkov Droga 
v Središču ob Dravi. »Poslovna eno
ta Gosad proizvaja in razvija izdelke 
Droga, Droga Gourmet in Argo ter 
izdelke trgovinskih blagovnih znamk, 
s čimer zaokroža našo ponudbo,« je 
pojasnil Moškotevc. V izgradnjo in obnovo prostorov so v treh letih vložili 1,8 milijona evrov.

Roman Moškotevc: »Pridobili smo sodobne skladiščne in upravne prostore ter 
razstavno-prodajni prostor.«

Zaposlujejo 60 ljudi
Ahac z distribucijo pokriva ce

lotno Slovenijo, zato poleg šen
tjurske delujeta še poslovna enota 
z maloprodajno in veleprodajno 
trgovino v Slovenski Bistrici ter 
veleprodajna enota in distribucij
ski center za oskrbo posameznih 
trgovskih verig v Jaršah.

Distribucij sko-proizvodno 
podjetje Ahac zaposluje 60 ljudi, 
lanski promet je presegel 26 mi
lijonov evrov. Podjetje je ključni 
člen skupine Ahac, ki jo sestavlja
jo še gradbeni podjetji VOC Celje 
in Ahac NG, Gostilna pri Ahacu 
in Radio Štajerski val. V celotni 
skupini je zaposlenih skoraj 500 
ljudi. (SJ)

i NOVA TRGOVINA

Kea prihaja tudi na Ponikvo

Stavba nekdanje trgovine Resevna bo do konca leta dobila novo podobo. Nek
je v zimskih mesecih naj bi v njej odprli novo trgovino podjetja Kea.

Nekdanja Resev
na. Zapuščen tr
govski objekt bodo 
obudili v trgovskem 
podjetju Kea.
» Piše: Nina Krobat

Že nekaj časa stavba nekdanje tr
govine Resevna na Ponikvi žalostno 
propada. Mnogi krajani v kraju po
grešajo sodobno, cenovno konku
renčno trgovino in kot kaže, se jim 
bo želja kmalu uresničila. Trgovsko 
podjetje Kea na Ponikvi namreč na
merava odpreti novo trgovino.

Objekt bodo obnovili
Kot je za Šentjurske novice po

vedal direktor podjetja Kea, Bo
štjan Kukovičič, so objekt pred 
časom odkupili od propadle Re- 
sevne. Z obnovo stavbe, kjer je bila 
nekdaj Resevnina trgovina, zače
njajo v teh dneh, končali pa naj bi 
predvidoma do konca leta. Stavba 
bo tako lepša, v njej pa bo sodobna 
trgovina z živili in drugimi izdel
ki. Podrobnosti same obnove v 
podjetju do začetka del sicer še ne 
razkrivajo.

So nam pa povedali, da so lani 
odkupili tudi stavbo v Gorici pri 
Slivnici, v kateri je trgovina Kea.

Ali bodo tudi to stavbo obnovili, 
v podjetju še niso odločeni, je pa

projekt v fazi priprav in analiz, pra
vi direktor.
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»Danes je težje 
čebelariti kot nekoč«
Novo. Čebelarsko 
društvo (ČD) 
Slivnica pri Celju 
z novimi prostori 
bivše kaplanije.
» Piše: Matej Verdinek

S čebelami je veliko dela 
čez celo leto, največ pa ga je 
v mesecu maju in juniju, ko so 
čebele v rojilnem razpoloženju. 
»Potrebno je kar precej znanja, 
da lahko uspešno čebelariš, zato 
se je potrebno nenehno izpol
njevati, brati literaturo in hoditi 
na predavanja, saj se tudi če
belarstvo nenehno spreminja.« 
Tako je delo s čebelami opisal 
predsednik ČD Slivnica pri Ce
lju, Ignac Mastnak.

Novi prostori
Društvo do letošnjega leta ni 

imelo svojih prostorov, kar je 
bila po besedah Mastnaka ve
lika težava. »Za vsak sestanek 
ali predavanje smo morali iskati 
druge prostore.« Kot najbližji 
sosed tamkajšnje kaplanije je 
razmišljal, kako bi lahko prosto
re pametno uporabljali in je ob 
izvolitvi za predsednika ČD dal 
pobudo, da se kaplanija obnovi

DEJSTVA
r

Daleč nazaj
Ustanovitev čebelarskega društva 
sega v leto 1964, društvo je to 
poletje praznovalo 50-letnico. A so 
stari še več, saj je že v šolski kroniki 
Osnovne šole Slivnica za leto 1901 
navedeno, daje nadučitelj Tomaž 
Kurbus poučeval čebelarstvo in za 
revijo Slovenski čebelar opisoval 
čebelarjenje na Slivniškem.

in se v njej uredijo prostori 
za delovanje društva.

S pomočjo članov so 
opravili preko 700 udarniš
kih ur dela, pridobili denar 
s strani raznih donatorjev, 
nekateri pa so prispevali 
material. S soglasjem in 
podporo župnika Marka 
Šramla, ki je pred tem 
prekril streho, zamenjal 
okna, vhodna vrata in ob
novil fasado, je bil projekt 
izpeljan že prej, za kar so 
mu, kot pravi Mastnak, ze
lo hvaležni. Prireditev ob 
odprtju je bila na zadnji av
gustovski dan in se je zače
la s sveto mašo. Po maši so 
člani ČD na uradnem delu 
prikazali čebelarske pripo
močke, obiskovalci pa so 
lahko poizkusili njihove 
čebelje pridelke.

Nadaljevanje
tradicije

Dela v ČD je veliko, a 
največ ga ima najožje vod
stvo. Mesto predsednika 
je v letošnjem letu prevzel

Ignac Mastnak, poleg nje
ga pa kot podpredsednik 
deluje Franc Smole, taj
nica Mojca Mastnak in 
blagajnik Peter Močnik. 
V vseh letih, odkar društvo 
deluje, je bilo vanj včlanje
nih 91 članov, trenutno pa 
jih deluje 36. V letu 2011 
so člani društva za osnovno 
šolo (OŠ) Slivnica v Gorici 
postavili učni čebelnjak in 
uredili okolico. Tako zdaj 
tam poteka tudi čebelarski 
krožek, ki ga obiskuje 20 
otrok.

Oslabljene čebele
Dandanes je, kot je 

za Šentjurske novice 
povedal Ignac Mastnak, 
težje čebelariti kot nekoč. 
»Vzrok za to so podnebne 
spremembe in intenzivna 
kmetijska škropiva, ki 
škodujejo čebelam.« 
Dodatno težavo pa menda 
predstavlja tudi to, da 
kmetje že zgodaj pokosijo 
vse travnike, kar čebelam 
onemogoča pašo.

Prenovljena kaplanija iz leta 1760, ki danes služi 
kot prostor ČD Slivnica.

Preurejeni prostori v notranjosti prostorov nekdanje kaplanije.

Podlaga za razvoj zelenega
turizma

Kot zadnje dejanje projekta Ge- 
omantija KRRES je izšla brošura 
Platforma za trajnostni turizem 
in celostni razvoj območja Kalo- 
bje - Rifnik - Resevna. Brezplač
ni izvodi so voljo na šentjurskem 
turističnem informacijskem cen
tru, kjer so na razpolago tudi zlo
ženke.

V brošuri so predstavljena pri

pravljena razvojna izhodišča, ki 
izhajajo iz geomantijske obrav
nave območja kot strokovne pod
lage prostorskega in projektnega 
načrtovanja ter odražajo globljo 
identiteto pokrajine. Projekt je 
naletel na pozitivne odzive tako 
iz domačega okolja kot iz tujine. V 
prihodnje bodo aktivnosti organi
zirali v okvim Društva Stella. (BR) Vsebino projekta sta na RA Kozjansko predstavila Aci Urbajs in Mirko Čander.



— ŠENTJURSKE NOVICE, OKTOBER 2014.
urednistvofBsentjurskenovice.si Iz naših krajev (l9)

VLOŽILI 10 TISOČ UR PROSTOVOLJNEGA DELA

Na Blagovni center konj 
in njihovih ljubiteljev

Kako je stavba zdajšnjega konjeniškega centra izgledala nekoč in kako danes.

Konjeniški center.
Nekoč sušilnica s 
hlevom Kmetijskega 
kombinata Šentjur, 
danes Konjeniški 
center Blagovna.
» Piše: Matej Verdinek

Krajevna skupnost (KS) Blagov
na je s prvo septembrsko soboto 
postala bogatejša za nov konjeniški 
center. Turistična ponudba KS in 
občine Šentjur se je tako še poveča
la in lokacija, ki združuje pohodne 
konjeniške poti, zdaj sije v še lepši 
luči.

Center bo tudi zbirališče 
krajanov

Ideje o ureditvi centra so se med 
člani Konjeniškega društva Bla
govna začele kresati v letu 2012, 
v teku obnove so sklenili pogodbo 
z občino, pridobili nekaj denarja 
na razvojnih razpisih, največ pa je 
pomenilo prostovoljno delo.

Obnovili so objekt, ga prekrili z 
novo streho, vgradili stavbno pohi
štvo, uredili garderobe in sanitarije 
ter nadstrešek in hlev s štirimi boksi. 
V objektu je 150 kvadratnih metrov 
velika dvorana, ki bo služila potre
bam društva in drugim v kraju. Poleg 
objekta Konjeniškega centra je ure
jena maneža, ki postaja vse bolj pri
ljubljeno zbirališče ljubiteljev konj.

10 tisoč ur prostovoljne
ga dela

Vrednost celotne obnove j e ocenje
na na 360 tisoč evrov. V štirih letih so 
člani društva opravili več kot 10 tisoč 
ur prostovoljnega dela. Od tega so po
samezniki prispevali tudi po tisoč tris
to ur, povprečno pa so člani društva 
vložili 300 ur prostovoljnega dela.

Konjeniško društvo Blagovna, 
ki je bilo ustanovljeno leta 2001, 
danes združuje 43 članov. Viljem 
Kolar, predsednik društva, je po
vedal, da v društvu posebno po
zornost namenjajo otrokom. Želi 
si, da bi vsi, ki jim ljubezen do 
konj nekaj pomeni, lahko odjezdili 
kakšno uro s konjem in se sprostili 
v urejenih društvenih prostorih.

Predsednik društva, Viljem Kolar, je 
ob odprtju prejel od članic društva v 
spomin veliko sliko.

Na Planini spet lažje do knjig
Prvi petek novega šolskega leta 

je Planinčanom prinesel prenovljeno 
in spet odprto knjižnico. Knjižnično 
enoto, ki je tu delovala med letoma 
1990 in 2010, so zaprli, ker je zbirka 
zaradi premajhnih prostorov postaja
la nepregledna in je ni bilo več moč 
dopolnjevati.

Obnova knjižnice se je nato zav
lekla zaradi pomanjkanja denarja, so 
pa novi prostori zdaj večji in imajo 
sodobno opremo. V knjižnici pravijo, 
da bodo skušali slediti potrebam upo
rabnikov in kraja, to pa tako, da bodo 
zbirko, ki trenutno obsega 3000 enot, 
dopolnjevali iz matične knjižnice.

Na odprtju, kjer so obiskovalci 
lahko spremljali tudi glasbeno-lite- 
rarni program, seje direktorica knji
žnice Šentjur, Tatjana Oset, zahva
lila krajevni skupnosti Planina pri 
Sevnici. Zahvalila seje tudi njenemu 
tajniku, Martinu Luskarju, obči
ni in prostovoljcem, ki so kakorkoli 
prispevali k vnovičnem odprtju knji
žnice, ter izrazila veselje ob uspešno 
opravljenem projektu. Župan mag. 
Marko Diaci je v svojem govoru 
poudaril pomen knjige in velikih av
torjev domače občine, kot sta Anton 
Martin Slomšek in na Planini rojena 
Anika Wambrechtsamer. (MV) 3000 knjižničnih enot, večinoma knjig, domuje zdaj na Planini.
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Medgeneracijsko 
druženje_______

Društvo upokojencev (DU) Dobje deluje 
deset let. Povezuje upokojence 13 vasi, 

med njimi so Ravno, Završe, Večje Brdo, 
Laziše, Slatina... Zdaj društvo šteje 116 
članov. Mlajši upokojenci se še niso od

ločili včlaniti v društvo.

Društvo upokojencev Dobje

Izlet članov DU Dobje v Razkrižje. Foto pom Gubenšek

Silva Selič,
upokojenka - predsednica DU 

Dobje
Funkcijo predsednice DU Dobje 
sem z razumevanjem sprejela le
tos v začetku leta. Trudim se, da 
bi delo nadaljevala vsaj približno 
tako dobro kot moja predhodnica 
Anica Gradič. Vem, da ima za 
obstoj našega DU največ zaslug 
prav ona, saj je bila pobudnica za 
njegovo ustanovitev.

Julka Zorko,
upokojena delavka Železarne 

Jesenice
Prišla sem z Jesenic, kjer sva oba 
z možem delala. Ko sva se upo
kojila, sva prišla v njegovo vas 
Dobje. Zdaj sem tu že 22 let, za
dnja leta sama, ker moža nimam 
več. DU je dobro organizirano. 
Dvakrat na leto hodimo na izlete 
in skupaj praznujemo razne pra
znike. Imamo se lepo. Želim, da 
bi bilo še naprej tako.

Upokojenci v Dobju.
Druženje jih razvese
ljuje.
» Piše: Ljudmila Conradi

Pobudnica za ustanovitev Društva 
upokojencev (DU) v Občini Dobje je 
Anica Gradič, ki je vodila društvo 
do letos. Zaradi družinskih razmer se 
je funkciji predsednice odpovedala. 
Na letošnjem občnem zboru društva 
je bila za novo predsednico izvolje
na Silva Selič. »Gradičeva mi ved
no rada svetuje, pomaga pri vodenju 
društva, je moja 'desna roka'. Brez nje 
bi teže opravljala to funkcijo,« pove 
Seličeva.

Upokojenci se radi družijo
Vodstvo DU Dobje vsako leto, če 

je dovolj prijavljenih, organizira spo
mladanski in jesenski izlet po Slove
niji. Bili so v Prekmurju, v Kropi, v 
Vipavo so šli na češnje ... »Izleti za 
upokojence niso več poceni, a če le 
morejo, radi gredo na izlet. Organi
ziramo pa tudi druga druženja, kot 
so martinovanje, kjer izberejo vinsko 
kraljico in vinskega kralja. Člani pri
dejo na zabave in se poveselijo, če 
le morejo,« pove Seličeva. Praznu
jejo tudi dan žena, novo leto. Vsako 
drugo soboto v mesecu organizirajo 
pohode po bližnji in daljni okolici. 
Da ostanejo trajni spomini na izlete 
in na druga druženja, poskrbi fotograf 
Poldi Gubenšek.

Starejši za starejše in pro
blemi

Sledijo projektu Starejši za starej
še. Tako mlajši upokojenci obiskujejo 
starejše in jim pomagajo, če je treba 
in če zmorejo. Posebno pozornost 
jim namenijo ob okroglih obletnicah. 
Upokojencu s posebnimi potrebami 
so člani uredili hišo, jo prepleskali in 
očistili, cesarje bil zelo vesel.

DU nima svojih prostorov. Družab
ne prireditve organizirajo v gostilni 
Pri Olgi, kjer jih sprejme njena hčerka 
Marjanca. Nujno bi potrebovali svoj 
prostor, kjer bi lahko organizirali de
lavnice, na katerih bi se večkrat dobili 
in izdelovali darila in voščilnice.

Angelinih 90 let
Angela Jazbinšek se je ro

dila v Trobnem Dolu v kmečki 
družini kot prvi otrok, za njo so 
prišli na svet še brat in dve sestri. 
Moža je spoznala, ko je prišel 
k njenemu očetu zaradi živine. 
Komaj 19 let ji je bilo, ko se je 
poročila. Preselila se je na mo
žev dom v Laziše, kjer živi še 
danes. Rodila je eno deklico in 
tri fante. Vnuki in pravnuki pa

se kar vrstijo. Našteje sedem v- 
nukov in prav toliko pravnukov. 
Spominja se vojnih let, ko je bil 
mož v partizanih, hišo pa je za
sedla druga četa partizanov, da ni 
imela kje spati.

Angela je 90-letnico, ki so ji 
jo pripravili otroci, praznovala v 
gostilni Pri Olgi. Povabljenih je 
bilo 80 gostov. Imeli so se lepo. 
Angela je pela, poslušala glasbo,

a plesati ni mogla. Mož Janez ji 
je umrl pred 24 leti. Od takrat 
živi sama, kuha, pere, posprav
lja. Pomagajo ji tudi otroci, ko 
pridejo na obisk. Rada ima rože 
in veselo družbo. Posebno je na
vezana na koso, grablje in koš. 
Tega nikomur ne posodi. Kljub 
letom še hodi na izlete DU Do
bje. Pred 14 dnevi je bila v Lo
garski dolini. (LC)

Angeli ne bi prisodili 90 let, tako je 
živahna, zgovorna in skoraj brez gub.



MINI OLIMPIJADA

Olimpijski duh v Šentjurju
Druženje. Mladi športniki so 
uživali v raznovrstnih igrah na 
šentjurskem stadionu, spremlja
lo jih je tudi sonce. 
Ozaveščanje. Namen iger je 
otrokom pričarati duh olimpiz
ma in jih navdušiti nad športom.
» Piše in foto: Matej Verdinek

Tretji petek meseca septembra je v Šentjurju minil 
v duhu olimpizma in iger, v katerih so bili glav
ni akterji ravno najmlajši iz večine osnovnih šol 
šentjurske občine. Organizatorji so morali zaradi 
slabih vremenskih pogojev dogodek najprej za en 
teden prestaviti, zato pa je za nagrado tokrat bilo tudi 
toplo sonce tisto, ki je otrokom poleg iger pričaralo 
nasmeh na obraz.

Višje, hitreje, močneje
Dogodek so svečano odprli z olimpijsko zastavo 

in baklo, ki sojo prinesli otroci. Po prebrani zaprisegi 
o 'fer pleju' in poslušanju olimpijske himne so se 
otroci polni energije podali vsak na svoj poligon. Vsi 
so se preizkusili v različnih igrah. S tenis žogico so 
ciljali luknjo v leseni steni, čim hitreje so poskušali 
prečkati poligon s preprekami, igrali so igro med 
dvema ognjema, fantje s Taekwon-do kluba Ahac 
Šentjur so jim držali tako imenovane fokuse, v kate
re so lahko brcali in boksali, ni pa manjkal niti met 
rakete v dolžino, tek na 200 metrov in igre s poskoki.

V panogah so se lahko preizkusili tudi starši, zato 
ni manjkalo niti zanimivih pogledov s strani otrok, ki 
so svoje starše videli v verjetno precej bolj razigrani 
vlogi kot sicer.

Za boljši jutri
Vladimir Artnak, predsednik Športne zveze Šen

tjur, ki je v sodelovanju z olimpijskim komitejem 
Slovenije in nekaterimi društvi občine Šentjur dogo
dek tudi pripravila, je za Šentjurske novice povedal,

Otroci so ponosno držali olimpijsko zastavo, baklo 
in prisluhnili olimpijski himni...

Pravi športnik za 
sabo vedno vse 

počisti, zato tudi 
mi posktbimo, da 

bo igrišče tako 
lepo, kot je bilo, 

/ ko smo prišli.«

ifev, / ‘tl
.1 jaJI,PUC ji

... ter nestrpno pričakovali začetek iger.
da je dogodek pomemben za otroke. »Prikazati jim 
želimo duh olimpizma, zato tudi svečano odprtje z 
olimpijsko zastavo in baklo, najbolj pa je pomembno 
to, da jih želimo vpeljati v šport. Ravno zato zraven 
povabimo starše, ker je pravzaprav tudi od njih odvis
no, če se bodo otroci ukvarjali s športom.«

DEJSTVA
Za spomin

» Mini olimpijado so to leto v Šentjurju organi
zirali že šestič. Vsak udeleženec je na koncu iger 
prejel priznanje za udeležbo.
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Od Boga do ritk
SoulGreg Artist. Pod okriljem založbe Eksena records je domači izvajalec, ki ga poznamo 
tudi kot Gregorja Bezenška mlajšega, predstavil videospot za pesem Lay Your Body Down.
» Piše: Bogdan Rahten

V prostorih, kjer je nekdaj 
domovalo vodstvo največjega 
šentjurskega podjetja, se odvija 
povsem drugačna scena. Tako 
je bilo tudi tisto predeževno so
boto, 13. septembra, ko je bila 
stotnija obiskovalcev priča izje
mni, do potankosti izdelani orga
nizaciji, kakor tudi sami izvedbi.

Glamur v Šentjurju
V zvezdniškem stilu rdeče 

preproge so obiskovalce do kon
certne dvorane v tretji etaži vo
dili posuti listi vrtnic, pozornost 
pa so še bolj pritegnile žive lutke 
- v haljo odeta mična dekleta, 
ki so jim stregli in jih varovali 
postavni fantje.

Navzoče najprej nagovorijo 
trije predstavniki založbe. Med 
drugim slišimo kritiko na glas
beno industrijo, ki njihovega 
varovanca (še) ne sprejema. Na 
projekcijskem platnu sledi ogled 
prvega videospota O Bog, po
vej, ki je bil predstavljen pred 
letom dni in je dvignil precej 
prahu. Sledi beseda ustanovi
teljev Zavoda Eksena, v okviru 
katerega deluje založba, Ksenije 
in Mirana Pečnika. Glavni pou
darki so namenjeni razlagi svo
bodnega oblačenja, skromnosti 
in problematiki, da ljudje zaradi 
opranih možganov iskrene glas
be sploh ne slišijo. Izvajalčeva 
mati med drugim izpostavi, da

SoulGreg Artist & Biglights. Foto Katina Laura.

je novi spot tudi odgovor kriti
kom o pretirani poduhovljenosti 
zadnjih dveh spotov.

Rojeva se nov žanr
Znova se vžge projektor. 

Vzdušje, ki je naraslo že pri 
prvem spotu, je pri Novem 
svetu še bolj vzneseno. Pred 
glavnim dejanjem k mikrofo
nu stopi še SoulGreg Artist in 
prebere svoja občutenja ob slo

vesnem trenutku. Dejal je, da 
se ne vidi samo v zvoku rocka 
ali soula, zato je v sodelovanju
z BigLights Bandom ustvaril 
soul'n'roll.

V novem spotu je ob glavne
mu akterju v ospredju njegova 
zaročenka Nina, ki prav tako 
nagovori zbrane. Sledi dobro 
uro dolg koncert SGA-jeve av
torske glasbe, ki ga je na odru

podpirala glasbeno izkušena če
tverica iz spremljevalne zased
be. Razen nekaj manjših težav z 
ozvočenjem, je izvedba takšna 
kot vse ostalo na tem večeru, 
pa številnih nališpanih hostes, 
ki so rojile med gosti, cateringa 
in še česa sploh nismo omenili. 
Organizatorji so poudarili, da 
so vsi, vpleteni v organizacijo, 
sodelovali pro bono.

SOULGREG ARTIST SPREGOVORI
Kdaj lahko pričakujemo 
album?

»Materiala je za tri al
bume, vendar še ni čas za 
kaj takega, saj pri nas še 
ni ustreznega zanimanja. 
Tudi v tujini še nismo našli 
pravega partnerja.« 
Kako je z nastopi?

»Seveda si jih želim, 
tudi v šentjurskem okolju, 
vendar dokler ni povpra
ševanja ...«
O primernosti glasbe v 
domovini.

»Sama naravnanost 
v moji glasbi ni ravno 
za Slovenijo. Tudi moja 
'vibra' ni tako ljudska, 
čeprav se najdejo tudi 
takšne pesmi.«

O pojavljanju v medijih.
»Na radijih se pojavlja

mo kar veliko. Dokler nisi 
v 'glavnem toku', te mediji 
ne pograbijo. Stvar se mo
ra zgoditi sama, sem po
trpežljiv. Mogoče se moj 
čas ne bo zgodil ravno v 
Sloveniji.«
O soul'n'rollu.

»Ko nekaj izumiš, je 
težje, ker je glasbena 
industrija naravnana k 
posnemanju. Tudi sam se 
učim od drugih, a želim 
svojo glasbo narediti po 
svoje. Zato tudi uvelja
vljanje traja dlje časa.«
O odzivih na spot Bog, 
povej.

»Menim, da ni dobil

dovolj priložnosti. Zgod
ba je bila vsaj na RTV 
zelo čudna. Po eni stra
ni razumem, ker je spot 
kontroverzen, Slovenci pa 
so zaprti oziroma jim ne 
ustreza takšna neposred
nost.«
O Šentjurju.

»Celo življenje sem be
žal od Šentjurja, na koncu 
pa po naključju naletim 
na sedanjo zaročenko. 
Spoznal sem, da z doma
čim krajem ni nič narobe, 
zato smo tudi snemali v 
domačem okolju. Ni mi 
vseeno, da se občina ni 
odzvala, kakor tudi, da je 
v tem okolju premalo so
delovanja.«

Srečanje nevladnih organizacij in 
društev V soboto, 11. oktobra, 

od 12. do 23. ure Parkirišče nasproti 
Zdravstvenega doma Šentjur

Na prireditvi se bodo društva in druge organizacije v Šentjur
ju predstavili krajanom. Krajani bodo lahko bolje spoznali, kaj 
vse jim nudijo, in dobili še dodatno spodbudo, da skozi sprošče
no druženje navežejo stike z njimi. Osnovni namen prireditve je 
spodbuditi povezovanje in sodelovanje med krajani, društvi in 

drugimi organizacijami ter s tem prispevati tako k razvoju obči
ne Šentjur kot tudi samih društev in organizacij. 

Vzporedno bo potekal kulturno-zabavni program, ki se bo ob 
20. uri sklenili z glasbenim koncertom, ki ga bo podaril glasbe
nik SoulGreg Artist z BigLights Bandom. Organizator dogodka 

je Društvo Eksena.
Za hrano in pijačo bo poskrbljeno. Vljudno vabljeni!
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Niti najstarejši prebivalci
ne pomnijo tako hude ure

Voda si je iz pre
polnih strug pot 

utrla na travnike, 
njive, ceste, v 
stanovanjske 

hiše, industrijske 
objekte. Na foto

grafiji domačija 
Hinka Novaka.

Voda. V izjemno hitrem času je poplavila južni del 
Šentjurskega in povzročila razdejanje.
Plazovi. Ko je voda odtekla, so ti povzročili še več 
težav. Evakuirati je bilo treba več hiš.
» Piše: Nina Krobat

Petek, 12. september. Zunaj trda te
ma, tišino petkove noči moti le zvok 
težkih dežnih kapelj, kot že toliko le
tošnjih poletnih noči poprej. Preveč. 
Mnogo prebivalcev Šentjurskega seje 
že odpravilo k nočnemu počitku. Ne
kateri so se zaskrbljeno ozirali v temno 
noč, vedoč, da je vode tokrat enostav
no preveč. In naenkrat so zlovešče 
zatulile sirene, oznanjujoč vsesplošno 
nevarnost.

Voda sije iz prepolnih strug pot utrla 
na travnike, njive, ceste, v stanovanj
ske hiše, industrijske objekte, rastli
njake, silovito, ni se je dalo ustaviti. 
Razmočena zemlja se je začela trgati 
in si utirati pot v dolino, ne meneč se 
za to, koga ali kaj bi lahko pokopala 
pod seboj.

Ljudje so hiteli iz postelj, da bi zava
rovali svoje premoženje, pogumni ga
silci so v nemogočih razmerah drveli

na pomoč, živali so prestrašeno cvilile 
v hlevih in vile svoje glave nad vodno 
gladino. Ko narava pokaže svoje zobe 
in človeku pljune v obraz, ta lahko le 
obstane, nebogljen in nemočen v že 
vnaprej izgubljenem boju. Proti naravi 
ne more nič.

Stoletne poplave? Verjetno ne, saj 
jih imamo praktično že vsako drugo 
leto. Neobičajen vremenski pojav? 
Zagotovo. Tudi naj starejši prebivalci 
ne pomnijo, da bi v tako kratkem času 
voda toliko narasla. Tako so nam pra
vili občani, ko smo v sobotnih jutra
njih urah z njimi delili njihove stiske, 
medtem ko so v ozadju brnele črpalke. 
In videli smo jih ogromno. Žalostnih 
zgodb ljudi, ki so celo življenje garali 
za to, kar voda odnese ali uniči v nekaj 
minutah. Vseh žal nismo uspeli preliti 
na papir. Nekatere delimo z vami.
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Medtem ko so 
protipoplavna dela še v 

teku, jih je že zalila voda.

do kaj od pridelka?
ied5enWem«ob- Zalilo letudi vrtove. Bo ostal

zaprta zaradi poplave. Cesta mi
Voglajna se je razlila proti Hruševcu m Šentjurju. .empredCrnoliCo.

p@
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Zalilo je tudi prostore podjetja Ahac.
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Protipoplavna stena je bila pozno dopoldne, preden je Voglajna upadla, še skoraj prenizka.

Bolj zgodaj je bil poplavljen tudi travnik na desni.

Več kot 100 gasilcev je na Šen
tjurskem pomagalo ljudem ob 

poplavi.

Poplavljen dovoz do hiše v Šentjurju.

teSii

Pogled proti poplavljenemu 
Šentjurju. Voda je dopoldne 
dosegla tudi parkirišče pred, 

tamkajšnjimi trgovinami.
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LESJAKOV! IZ GORICE PRI SLIVNICI

Krave in konji so imeli 
vodo skoraj do vratu

DEJSTVO

Zdaj res potrebujejo 
pomoč

Slavica Van Der Minnen: 
»Lesjakov! si tega niso za
služili.«
Svetnica krajevne skupnosti 
Gorica pri Slivnici, Slavica Van 
Der Minnen, kije takoj po službi 
prišla pomagat Lesjakovim, je za 
Radio Rogla povedala, da seje 
grozota pripetila ljudem, ki so si 
to res najmanj zaslužili. »Stane 
je vsa leta požrtvovalen gasilec, 
vedno je pripravljen pomagati. 
Cenijo ga ljudje sirom Šentjurja 
in Slovenije. Domačija Lesjak je 
hiša odprtih vrat, kamor se lahko 
zateče vsak po pomoč, smeh in 
dobro voljo. V takem trenutku, 
ki se jim je zdaj zgodil, ne sme 
biti človeka, ki se ne bi spomnil 
na njih, pa ne iz radovednosti, 
ampak iz pomoči, ki jo zdaj zares 
potrebujejo.«

»Ne morem verjeti! Kaj takšnega v svojih petinšestdesetih letih, odkar sem na svetu, nisem doživel. Vodo sem imel 
skoraj do pasu,« zlomljeno pripoveduje Stanislav Lesjak, ki mu je voda uničila vse. »Poglejte, kaj mi je naredilo 
s stanovanjem. Postelja, na kateri sem spal, je na prikolici traktorja, vse mi je uničilo.«
» Piše: Matej Verdinek

Od ene ure zjutraj je bila petčlan
ska družina Lesjak iz Gorice pri 
Slivnici pokonci. Takrat je voda za
čela vdirati na njihovo posest. Ne
močno so lahko le opazovali, kako 
močan tok umazane rjave vode iz 
celo ne tako zelo bližnjega potoka 
uničuje vse pred sabo.

Prašiči so plavali
Pogled na nekaj tako strašnega je 

zašibil kolena tudi nam, ki smo na 
kraj dogodka prišli šele okoli pol
dneva. Utrujeni in sočustvovanja 
polni obrazi gasilcev, ki so celo noč 
garali in pomagali družini, a so bili 
vseeno nemočni, so dali vedeti, da 
je situacija zelo resna.

»Poglejte, krave in konji so imeli 
vodo skoraj do vratu. Klical sem na 
113 in prosil, naj pošljejo civilno 
zaščito, naj pošljejo tovornjak, da 
rešim živino, pa niso rekli druge
ga kot to, da bodo poslali gasilce. 
Kakšen odgovor je to? Spustil bi

živino iz hleva, če bi imel možnost, 
a verjetno bi se potem razbežala po 
celi Gorici. Prašiči so plavali v vo
di, jaz pa nisem mogel nič narediti. 
Zunaj sem imel 20 bal, pripravlje
nih za živino, pa sploh ne vem, kje 
so,« razlaga utrujeni in prizadeti 
gospodar. »Če bi lahko, bi vsaj kaj 
zavaroval, tako pa ne morem, saj 
bojda živimo na rdečem območju, 
kjer se smatra, da je možnost po
plav največja, tako da ne moreš 
narediti nič.«

Skozi oči gasilca

»Ves naš trud, da bi preprečili vdor 
vode, je bil zaman.«

Poveljnik prostovoljnega ga
silskega društva Slivnica, Andrej 
Kaučič, je za Šentjurske novice 
povedal, da so ob enih zjutraj ga
silci najprej šli pomagat v bližnji 
blok. Po izkušnjah izpred dveh 
let so predvidevali, da bo verjetno 
poplavilo pri Pesjakovih, zato so 
odšli tja.

»Voda je počasi pritekala, zato 
smo z vrečami založili vsa vrata, z 
gnojem pa zaprli vse odtoke na do
mačiji, preko katerih bi lahko voda 
iz podtalnice pritekla v hišo. Vse 
to je bilo zaman. Že čez slabo uro 
je voda v hišo začeli vdirati s tako 
močjo, daje dvignilo vse zamaške, 
to pa še ni bilo vse, saj je v hišo 
začelo teči tudi preko sanitarij.

Voda je kar naraščala in narašča
la. V hiši je dosegla nivo 50 centi
metrov. Okoli štirih zjutraj je voda 
razdejala tudi delavnico, v nevar
nosti so se znašle tudi živali v hle Stanislav Lesjak je z domačimi strto 

stal pred svojo domačijo.

vu, saj je voda tam narasla do celo 
enega metra. »Takrat smo vedeli, 
da bo težava veliko veliko resnejša, 
kot je bila pred dvema letoma, ko je 
le 'malo' poplavilo prostore.«

Do sedme ure je voda začela 
upadati, a v hiši je je bilo vseeno še 
pol metra. Tako so gasilci poklicali 
še nekaj prijateljev in začeli čistiti 
ter odnašati uničeno pohištvo in 
stvari, ki so pred tem omogočale 
Lesjakovim normalno življenje.
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»Najpomembneje je, 
da ni bilo žrtev!«
Martin Cmok. Poveljnik Gasilske zveze Šentjur in član občinske civil
ne zaščite je vodil intervencijo ob zadnjih poplavah.
» Pogovarjala seje: Nina Krobat

Kako ocenjujete intervencijo, ste 
imeli kakšne težave?

Intervencijo ocenjujem kot uspeš
no. Najpomembneje je, da nismo ime
li smrtne žrtve, kot v poplavah pred 
štirimi leti, ko je v podvozu prišlo do 
utopitve. Prav tako ni bilo huje poško
dovanih. Gasilci in drugi pripadniki 
civilne zaščite smo odlično sodelo
vali. Gasilci smo tista najštevilčnejša 
sila, ki lahko pomaga ljudem v razme
rah, kakršne smo imeli zdaj.

Ste bili kljub temu tudi tarča neza
dovoljstva?

Seveda, bilo je tudi nekaj hude 
krvi. Nekateri so bili mnenja, da je 
bila raven Slivniškega jezera, ki je 
akumulacijsko jezero, previsoka in da 
je bil to vzrok poplav. Pa smo ljudem 
dokazali, da ni bilo tako. Predvsem 
pa so do nas kritični tisti, teh je sicer 
res zelo malo, ki ne dajo nase dežnega 
plašča in preprosto čakajo na milost. 
Večinoma pa smo bili deležni pohval 
za dobro in požrtvovalno delo, saj 
smo bili na terenu praktično celih 24 
ur, mokri, utrujeni...

In to prostovoljno. Treba je poudari
ti, da gasilci drugim pomagate brez 
plačila, iz svoje 'dobre volje1.

Drži, vsi smo prostovoljci, razen 
malice ne dobimo ničesar. Za pomoč 
drugim žrtvujemo svoj prosti čas, 
dopust. Tako smo se odločili in tako 
delamo.

Ste primerno opremljeni za takšne 
intervencije, seje pokazala kakšna 
pomanjkljivost?

V takšnih razmerah se pokažejo 
tudi pomanjkljivosti. Potrebova
li smo več kot tisoč protipoplavnih 
vreč, ogromno folije za prekrivanje 
plazov, tudi potopnih črpalk in cevi 
bi potrebovali več. Z županom smo 
že govorili, da bo treba nabaviti stva
ri, za katere se je zdaj pokazalo, da 
jih potrebujemo. Ne smem reči, daje 
bilo premalo opreme, saj smo denimo 
uporabili tudi posebne gasilske črpal
ke, toda popravilo teh j e precej dražje 
kot na črpalkah, ki so namenjene pre
črpavanju umazane vode.

V kakšnem stanju je vaša oprema 
po intervenciji? Je poškodovana, 
uničena?

Prečrpavali smo umazano vodo, to
rej vodo, pomešano z gnojnico in dru
go nesnago. Te cevi niso več primerne 
za črpanje pitne vode, ki jo občasno 
dovažamo nekaterim prebivalcem. 
Vse te cevi smo izločili, uporabne 
bodo le še za izobraževanje ali poža
re. Šli bomo v nabavo novih cevi, ki 
bodo primerne za poplave in prečrpa
vanje vnetljivih tekočin in olja.

Protipoplavni ukrepi, na katerih še 
delajo, že delujejo?

Pokazalo se je, da delujejo. Prepu
stnost vode je bila nedvomno večja in 
če ne bi bilo novega mostu, zidov, na-

Martin Cmok je uspešno vodil tudi 
zadnjo intervencijo.
sipov, bi bile poplave bistveno hujše. 
Res pa je, da voda zdaj namesto mesta 
in zaselkov poplavi kmetijska zem
ljišča in da so nekateri kmetje jezni.

So bile te poplave posebne? Je bil 
to izjemen vremenski dogodek?

Presenetilo nas je, da so poplavlja
li tudi manjši potoki, hudourniki, ki 
običajno ne poplavijo. Tega nismo 
pričakovali, bilo je kar nekaj prese
nečenj. Ljudje so nam povedali, da 
so to 50-letne poplave, ampak takšne 
poplave pridejo na vsakih nekaj let. 
Imeli smo že tudi hujše, denimo 17. 
septembra štiri leta nazaj celo s smr
tno žrtvijo, pa tudi v letu 1990 je bilo 
precej hudo.

DEJSTVO

Kako naprej?
Dan po ujmi so na teren že 
odšli geologi in začeli strokovno 
ocenjevati stanje plazov, najprej 
tistih najhujših. Podali so ocene, 
kje je še mogoče bivati in kje 
ne. Tistim, ki so morali zapustiti 
svoje domove in niso imeli kam, 
je prenočišče ponudila Občina. 
Zdaj bo treba plazove in drugo 
poškodovano infrastrukturo sa
nirati. Geologi na terenu izdeluje
jo predloge sanacijskih ukrepov, 
kdaj in kako bodo začeli sanacijo, 
pa do konca naše redakcije še ni 
bilo znano.
Z ocenjevanjem škode je ko
misija na terenu začela prejšnji 
teden. Občani lahko škodo še 
prijavijo na Občino Šentjur.

Tudi župan na terenu
Župan Šentjurja, mag. Marko Diaci, je bil na terenu z gasilci vso sobotno 
noč in tudi nekaj dni kasneje. Na njegovo pobudo so se že v nedeljo sestali 
župani najbolj prizadetih občin Kozjanskega in Obsotelja. Nekaj dni kas
neje so se sestali tudi s predstavniki Sektorja za zmanjševanje posledic 
naravnih nesreč in jim na terenu pokazali posledice divjanja narave. Za 
Šentjurske novice je povedal:

»To, kar smo doživeli v 
soboto ponoči, je izjemen 
primer. V kratkem času je 
na napojeno zemljo padlo 
od 50 do 60 litrov dežja na 
kvadratni meter. Ne želimo 
povzročati panike, to ne bo 
postalo stalnica. Škoda, ki 
je nastala, je ogromna in 
presega zakonsko dolo
čeno mejo, po kateri smo 
upravičeni do sanacije pos
ledic z državno pomočjo.

Po pridobitvi sklepa vlade o 
začetku ocenjevanja škode 
bo komisija na terenu takoj 
začela z ocenjevanjem ško
de. Za kakršnekoli ukrepe 
na plazovitih območjih pa 
je treba vsaj nekaj dni su
hega vremena.

Sicer ocenjujem, da je 
bilo zelo učinkovito, da 
smo v letu 2011 očistili 
struge oziroma sotočje rek 
Pesnica, Voglajna in Koza-

rica, saj bi bile posledice v 
nasprotnem primeru hujše. 
Tudi protipoplavni ukrepi 
se bodo izkazali za pozitiv
ne, ko bodo v celoti izgra
jeni. Trenutno smo še v fazi 
gradnje, toda če ne bi bilo 
novih zidov, se bojim, da 
bi plaval celotni Hruševec 
in tudi Šentjur. Ta projekt 
bi sicer že bil končan, če 
bi zadnje mesece imeli več 
lepega vremena.«

Milijonska
škoda
V soboto je bilo na 

Šentjurskem na te

renu skupaj 120 ga

silcev.

Poplavilo je 37 hiš, 

6 hlevov (škode je 

za okoli 15 tisoča

kov), 30 odsekov 

cest (škode je po 

grobi oceni za 150 

tisočakov), 4 indu

strijske objekte 

(škode je za 1,5 mili

jona evrov).

Sprožilo seje več 

kot 120 plazov

(škode je po prvih 

grobih ocenah za 

več kot 3 milijone 

evrov), 10 plazov je 

ogrožalo stanovanj

ske hiše.

Evakuirali so prebi

valce 6 hiš (v nase

ljih Turno, Voduce, 

Slivnica, Vodruž, 

Sele, Drobinsko).

10 odsekov cest

je bilo neprevoznih. 

Skupaj je nastalo za 

okoli 5 milijonov 

evrov škode.
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Dolga noc 
na Šentjurskem

Ko je voda, pridejo, ko 
odteče, jih ni Narasla voda in naliv sta povzročila ogromno škode tudi v Dobju. Foto občina Dobje

nejše stvari. Škoda je, da nih
če ne ukrepa. Ko je voda, vsi 
pridejo, ko odteče, ni nikogar 
več,« nam je precej ravnoduš
no razlagal Hinko, medtem 
ko so črpalke, ki sojih zjutraj 
pripeljali gasilci, vodo črpale 
iz poplavljenih gospodarskih 
poslopij. Žal črpalke ne delu
jejo na kmetijskih površinah. 
Vse štiri hektarje njiv in trav
nikov je Novakovim poplavi
lo. »Poglejte, s protipoplavni
mi ukrepi rešujejo Šentjur, za 
nas, ki smo v tej dolini najbolj 
na udaru, pa vedno zmanjka 
denarja. Z veseljem bi strugo 
Voglajne krajani očistili sami. 
Bilo bi nedvomno bolje, pa 
tega ne smemo,« pove Hinko, 
skomigne z rameni in pristavi, 
da je voda pač voda in kaj če
tno ... (NK)

Hiša Novakovih iz Vrbnega 
se je v sobotnem dopoldnevu 
kot osamljeni otok dvigovala 
nad poplavljeno ravnico. Do 
bližine kmetije si ta dan lahko 
prišel le po eni strani, skozi 
Hmševec, medtem ko je bila 
cesta proti Vrbnem povsem 
zalita z vodo. Dvorišče kme
tije se je spremenilo v deroči 
potok, voda je poplavila vse 
razen nekoliko dvignjene no
vejše stanovanjske hiše, ob 
rob katere je gospodar Hinko 
Novak na varno umaknil svoj 
avtomobil. Le z visokimi škor
nji, voda je segala čez kolena, 
se je dalo prebiti čez popla
vljeno dvorišče do hiše.

»Ob dveh zjutraj je Voglaj
na začela poplavljati. Nič no
vega, takšnih poplav smo pri 
nas že vajeni, pa smo dežurali 
in pravočasno umaknili vred-

Dobje: več domačij 
odrezanih od sveta

prevoznost večine cest, razen do do
mačije Planko v Jezercah, saj jim raz
močen teren tega ni dopuščal. Poleg 
naštetega je poškodovanih več cestnih 
odsekov, uničenih je za 30 kilometrov 
bankin, narasla voda je utrgala glavno 
vodovodno cev na Bohorju, a so okvaro 
hitro odpravili. »Poškodbe so tolikšne, 
da jih same občine ne bomo uspele 
odpraviti. Vsekakor pričakujemo po
moč države,« je povedal župan Franc 
Leskovšek.(NK)

V vodo vržen denar, voda pa zdaj 
spet poplavlja?

David Šlogar, prebivalec Hmševca, je pove
dal, da njegove hiše ni poplavilo prvič. »To se 
dogaja vsake dve do tri leta, zagotovo. V hiši 
se nabere približno 20 do 30 centimetrov vode. 
Danes smo prepozno odmaknili avto in ga je 
zalilo do višine sedežev.«

Šlogar je povedal, da so bili budni od pol 
četrte ure zjutraj in da so umaknili na varno, kar 
se je dalo. »Poskusiš rešiti, kar se da, sicer pa 
lahko samo gledaš in čakaš, da voda odteče.«

Ko je pred dvanajstimi leti prišel živet v Kra
ševec, je bila struga reke, po njegovih besedah, 
široka nekje meter in pol. Pred dvema letoma 
so strugo razširili na pet metrov in je bilo bolje, 
»zdaj pa je spet vse zaraščeno in očitno je bil 
denar takrat vržen v vodo, ta voda pa zdaj spet 
poplavlja naše hiše,« je prepričano dodal. (MV)

Imeli so srečo
Viktor Oset, prav tako prebivalec 

Hruševca, je za Šentjurske novice 
razjasnil, da na njihovem območju 
ni poplavilo že od leta 1985. »Pra
vočasno sem zamašil jaške, zato 
nam prostorov ni zalilo, je pa čisto 
malo manjkalo. Sosedovi niso imeli 
takšne sreče.«

Z vnukinjo sta čistila blato z dovo
za pred hišo, ki ga je nanesla voda. 
(MV)

Narava je divjala tudi na območju 
občine Dobje. Dobjanski potok in Grač- 
nica s pritoki sta poplavila v dolini obči
ne in poleg plazov tudi tam povzročila 
veliko škodo.

Več objektov je poplavilo, sprožilo se 
je 17 plazov. Ti so ogrožali 2 stanovanj
ski hiši in eno gospodarsko poslopje, 
več cest je bilo neprevoznih, nekatere 
domačije praktično odrezane od sve
ta. Ena občanka se je morala izseliti iz 
svoje hiše.

Nekaj dni po neurju so vzpostavili

Kaj zunaj bobni sredi no
či? Voda je drla čez njeno 
dvorišče.

Jožici Oset, ki živi ob potoku 
na ulici Pod Resevno, je voda dr
la mimo drvarnice in odlomila del 
tal, zato seje drvarnica nagnila proti 
rečni strugi.

»Ko sem se okoli četrte ure zjutraj 
zbudila, sem poslušala, kaj zunaj ta
ko bobni. Šla sem pogledat in voda 
je drla čez del mojega dvorišča, ob 
zgrajenem betonskem zidu, ki naj bi 
vodo zadrževal.«

Voda mimo hiše ni tako drla od 
leta 1989, ocenjuje Jožica, takrat pa 
je bilo, po njenih besedah, še hu
je kot zdaj. Novo zgrajeni betonski 
zid je tokrat očitno le pripomogel k 
zmanjšanju težav. (MV)

Poplavljena cesta do Vrbnega.

poplavljen ie bil ves pridelek na njivah in vrtu.

\\' v
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USPESEN DRAMELJCAN ...

... in uspešnih sedem let 
Demo Traktor Foruma
Uspeh. Od veselja do kmetijske 
mehanizacije do edinstvenega 
dogodka v Sloveniji.
» Piše: Matej Verdinek

Predsednik in organizator 
Demo Traktor Foruma, Jaka 
Korenjak, dela v prodaji trak
torjev New Holland v podjetju 
Itro iz Štor. Že od malih nog 
je imel veliko veselje do kme
tijske mehanizacije. Zrastel je 
na kmetiji in, kot sam pravi, je 
doma vedno pomagal pri delu 
in pridobival zavest, da samo 
z delom človek pride do kruha.

Ko se je leta 2007 prvič zbra
lo 50 članov Demo Traktor Fo
ruma na pikniku, si verjetno ni 
mislil, da bo zgodba z leti tako 
zrasla. Z idejo, da naslednje le
to poleg piknika predstavijo še 
naj novejšo kmetijsko mehani
zacijo, so se Korenjaku odprla 
vrata proti uspehu.

600 obiskovalcev je 
presenetilo

Kot pravi Korenjak, je že 
od malih nog z moškim delom 
družine rad zahajal na razne 
demonstracije strojev po Slo
veniji. A zaradi demonstracij na 
majhnih parcelah si je zaželel, 
da bi kdaj sam pripravil demon
stracijo po zgledu iz tujine, v 
večjem obsegu. Po odprtju 
spletnega kmetijskega foruma, 
za katerega je poskrbel njegov 
sosed Herman Korošec, so se 
začele prve ideje. Že po prvem 
srečanju so se odločili, da na
slednje leto povabijo na piknik 
tudi zunanje obiskovalce. Kot 
je ob tem povedal Korenjak: 
»Presenetila nas je velika mno-

DEJSTVO

Maketa veselja
Jaku je bil izredno zanimiv 
pozitiven odziv na slamnato 
maketo iz bal, ki sojo postavili 
za namen dogodka pri izvozu 
za avtocesto. Ob tem je dodal: 
»Kako malo je potrebno, da smo 
lahko srečni.«

žica okoli 600 ljudi, na katero 
nismo bili pripravljeni. To nam 
je dalo zagon za nove izzive.«

Obisk in energija
Število obiskovalcev, ki jih 

je zanimala najnovejša kmetij
ska mehanizacija, je vsako leto 
rastlo. Korenjak je za Šentjur
ske novice povedal, da mu naj
več pomeni ravno to, da pridejo 
na ogled zanimanja polni obi
skovalci. Ob tem je pripomnil, 
da je takšen obisk potrdilo 
preteklih dogodkov in seveda 
ogromno dela na področju pro
mocije na ravni celotne države. 
Pravi, da se vsako leto trudijo 
učiti na preteklih napakah in 
zviševati kakovost organiza
cije, kar po njegovem mnenju 
obiskovalci občutijo. Dodaja, 
da brez najbližjih organizacija 
tako velikega dogodka ne bi bi
la izvedljiva, zato se predvsem 
zahvaljuje ženi in domačim, ki 
mu trdno stojijo ob strani na 
vsakem koraku.

Izobraževanje in 
potovanja

Korenjak je še povedal, da 
obstaja še želja in načrt, da bi 
Demo Traktor Forum razvili še 
v kakšno drugo smer. O tem pa 
na naslednjem forumu.

Vsako jesen zdaj organizi
ra tudi strokovno ekskurzijo 
za člane Traktor Foruma, ko 
obiščejo en del Slovenije in si 
ogledujejo kmetije. Tako bo 
tudi letos, se pa že spomladi 
odpravljajo, kot vsako leto do 
zdaj, v tujino, kjer se seznanijo 
s katero od priznanih evropskih 
proizvodenj kmetijske meha
nizacije. Na ta način združijo 
prijetno s koristnim in širijo 
obzorja članov.
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Družabno
Še naprej bomo nadaljevali 140 let 

dela v duhu sočutja do sokrajanov in |
soljudi. Le tako lahko tudi mlajše 
naučimo, da je pomoč sočloveku 

veliko več vredna, kot pa hlastanje 
po denarju

Predsednik prostovoljnega gasilskega društva 
Šentjur, Andrej Koprivc, ob 140 letnici gasilstva..

Zabava s kulturnimi društvi
Na ploščad pred Ipavčevim kulturnim centrom so se na dan njegovega uradnega odprtja veselila kulturna 
društva občine Šentjur. Predstavila so se pevska društva, mešani pevski zbori, vokalne skupine, glasbene 
skupine, gledališčniki, literati, folklorne skupine in drugi. Združena kulturna društva šentjurske občine so se 
posebej za to priložnost uniformirala v identične majice ter pripravila zanimiv preplet glasbe, plesa in petja.
» Foto: Matej Verdinek

Med zbrane so se na kolesih pripeljali člani kluba starodobnikov Večno mladi Šentjur. Moški pevski zbor Dramlje, Planina in moški pevski zbor Skladateljev Ipavcev Šentjur.

1
Him

Glasbena skupina Radiostorm. Kar med obiskovalci je zaigral Pihalni orkester Šentjur.

Z glasbeno skupino Gust je zapela predstavnica mladinskega centra Šentjur, Mojca Zu
panc (na sredini).

Skozi okno je spregovoril tudi komik Tom Costo, ki je s humornimi be
sedami opisal prenovo kulturnega doma in nasmejal zbrane.

Mešani pevski zbori Sonce iz Ponikve, Sv. Jakob, Šentvid pri Planini in Zgornji trg. Mešani pevski zbori Sonce iz Ponikve, Sv. Jakob, Šentvid pri Planini in Zgornji trg.
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ŠENTJURSKIH 5

Trgatev je (po
zabljen?) praznik
Matjaž Vodišek, vodja ansambla j 
Petka in učitelj v glasbeni šoli Šen- ; 
tj ur. Letos avgusta je zapustil sam- : 
ski stan. Se bo veselil tudi zdaj, ko j 
je čas trgatve? j
Ste že kdaj nosili brente na trgatvi? Kako 
vam je šlo? j
Brente sem nosil kot mladenič. Bil sem v : 
osnovni šoli, na trgatev smo hodili k sorod- j 
nikom na Bizeljsko ali pa v Dramlje. Takrat : 
je bil zame skorajda praznik, hkrati pa tudi : 
za ostale. Ljudje so si znali včasih vzeti več ; 
časa za taka opravila in ga veliko bolj koristno j 

izkoristiti. Če sem iskren, zdaj nisem bil na : 
trgatvi že kar nekaj let. :

Vino in muzika, ali gresta skupaj? Kako? j
Vino in glasba definitivno gresta skupaj! Veli- j 
ko pesmi opisuje vino; oba tudi razveseljujeta : 
ljudi, s tem da je pri vinu ločnica včasih zabri- : 
sana in veselje ni več pravo, (smeh) j

Kateri resničnostni šov bi izbrali, če bi mo
rali nastopati v njem: Kmetijo ali Gostilno? j 
Zakaj? ;
Nobenega. Resničnostnih šovov ne maram. :

Če bi v Šentjurju in Dobju lahko s čarobno 
paličico spremenili po eno zadevo, kateri j 
spremembi bi pričarali?
Če bi lahko čaral, bi zagotovo pričaral ljudem : 
nasmeh na obraz in jim vlil malo več opti- : 
mizma. Žal jim drugače na morem pomagati, • 
vem pa, da je trenutna situacija za mnoge : 
zelo težka. :

Komu bo Petka igrala za volilno zmago?
Petka igra tam, kamor nas povabijo, (smeh)

PIZZERIJA OSMICA
Bar Osmica Žnidar Istok s p. 

Ritnik 17, 3230 Šentjur

(0590) 200 33 
(041) 954 509

NAROČITE HRANO NA DOM

740 šentjurskih gasilskih let
Šentjurski gasilci 

so predzadnjo sep
tembrsko soboto 
obeležili 140-letnico 
ustanovitve Prosto
voljnega gasilske
ga društva (PGD) 
Šentjur. Prireditev, 
na kateri so bili tu
di nekateri visoki 
predstavniki gasil
ske zveze Slovenije, 
je zaznamoval prev
zem nove motorne 
črpalke in prapora. 
Predsednik PGD 
Šentjur, Andrej 
Koprivc, je v svo
jem govoru obljubil, 
da bodo 140 let dela 
nadaljevali v duhu 
sočutja do sokraja- 
nov in soljudi.

Namestnik generalne
ga direktorja Uprave 
RS za zaščito in reše
vanje, Branko Dervodel 
(levo), je izpostavil 
pomembnost gasilcev 
v Sloveniji. Ob njem je 
predsednik gasilske 
zveze Šentjur, Janko 
Cerkvenik.

Med obiskovalci je bil 
tudi najstarejši veteran 

šentjurskih gasilcev, 
Rudolf Zagajšek.

Poleg šentjurskega župnika Vinka Čonča (levo) se je pri
reditve udeležil tudi predsednik krajevne skupnosti Ritnik, 
Franc Pevec.

Marijinih
100 let

V Domu starejših Šentjur je 
ta mesec Marija Hrovat iz Pri
moža pri Šentjurju praznovala 
100. rojstni dan. Praznovanje 
sta organizirala njen sin Anton 
in snaha Zlatka. Direktorica do
ma, Vesna Vodišek Razbor- 
šek, in zaposleni so lepim že
ljam dodali še slastno, v domu 
pripravljeno torto, ki so jo sku
paj poplaknili s posebej izbrano 
penino. Vsi so slavljenki pove
dali, da s svojo skromnostjo 
in odnosom do življenja lepša 
življenje tudi njim.

Dobrim željam se je pridružil tudi domači župnik Vinko Čonč, ki slavljenko redno 
obiskuje v domu.

Mariji je med prvimi prišel voščit tudi šentjurski župan, 
mag. Marko Diaci.

Podpredsednik društva upokojencev Šentjur, Zdenko 
Rahten, je Mariji predal Listino častnega člana.



i-NT-ms« ŠENTJURSKE NOVICE, OKTOBER 2014.
135X^33 urednistvo(g)sentjurskenovice.si Družabno (33)

Zbrani so z zanimanjem poslušali 
sorodnika Franca Brečka (levo).

Novakovi
spoznali
družinsko
drevo

V Voglajni 2, v Gorici pri Sliv
nici, na domačiji Potkrajšek, pred 
rojstno hišo, kjer so nekoč živele 
sestre Novak in rod Novakov živi 
že nekaj generacij, se je na zadnjo 
avgustovsko soboto zbrala večina 
bližnjih in daljnih sorodnikov. Več 
kot petdeset zbranih je pozdravil in 
nagovoril Franci Brečko, sin ene 
izmed sester Novak. Helena Vo- 
gelsang Novak je zbranim predsta
vila zgodovino rodbine in njeno 
družinsko drevo. Njegove korenine 
segajo po doslej najdenih podatkih 
do prvih desetletij leta 1800. Izvi
rali naj bi iz vasi Paridol pri Dobju.

-4S

Najstarejše pri
padnice družine 

in sestre Novak (z 
leve proti desni): 

Valčka Brečko, 
Angela Spolov- 

nak in Štefka 
Mlakar.

Prodali
nevesto

Prvo septembrsko soboto so 
v Slatini pri Ponikvi pripravili 
prav poseben dogodek. Samski 
fantje iz vasi so na šranganju, 
kot se po običaju spodobi, pro
dali nevesto Blanko Pevec iz 
Slatine ženinu Mateju Cinglu 
iz Sv. Tomaža nad Vojnikom. 
Med dogodkom, ki se ga je
lld6l6ZllO 'mr lzr\t 1 ' 11 /~11 l n

za zabavo 
sambel Gas.

Najprej so ženinu ponudili napačno nevesto.

Med pogajanjem za nevesto je igral ansambel Petka. Njihov har
monikar Stane Žekar je skrbel za iskanje skupne besede med eno 
in drugo stranjo.
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Na tržnici
'Angelski' razstavljavci na 
Planini pri Sevnici

Prvo nedeljo v septembru so na Planini pri Sevnici organizatorji krajevnega turističnega praznika angelska nedelja 
tudi letos poskrbeli za živahen kulturni utrip in pestro dogajanje, v okviru katerega so se predstavili številni lokalni 
ponudniki in društva.

» Piše: Bojana Jevšenak

»Na ogled je več kot 140 različnih vrst užitnih in neužitnih gob,« pove 
Marija Kralj.

Prireditev je v spremstvu ‘an
gelov’ in lepega vremena šte
vilnim obiskovalcem ponudila 
čudovito priložnost za sproščen 
sprehod in druženje v prijetnem 
okolju.

Domači pleteni izdelki
Kozjansko je znano po tem, 

da se tam še vedno ohranja mar
sikatera ljudska obrt. Nekatere 
pa, žal, vztrajno tonejo v pozabo, 
zato je prav, da jih ohranjamo 
žive. Ena takšnih, skoraj poza
bljenih obrti je pletarstvo, ki je 
na srečo še ostalo v spominu 
starejših ljudi, med katerimi je

tudi 83-letni Zvonko Kostevc 
iz Planine pri Sevnici. Opleta
nje steklenic in pletenje iz šibja 
je njegov priljubljeni konjiček, 
ki je z upokojitvijo (delal je kot 
gozdar) dobil novo priložnost.

Pri svojem delu uporablja 
šibje različnih debelin iz doma
čega okolja. Celoten postopek 
izdelave poteka na naravi in oko
lju prijazen način, celo barvanje. 
Gospodu Zvonku namreč uspe 
šibe črno obarvati s preprostim, 
nekajdnevnim namakanjem v 
raztopini iz hrastovega lubja. Še 
pred kratkim so na različnih pri
reditvah v njegovih rokah pred

CENE

CELJE tržnica CELJE svinjski ŠENTJUR
tržnica

Češplje, slive 1,99 do 2,80 1,99 1,00

Domače grozdje 1,50 do 2,50 Ni ponudbe Ni ponudbe

Solata 3,00 3,00 2,50

Hruške 1,20 do 1,50 1,99 1,50

očmi obiskovalcev nastajali različni ple
teni izdelki - cekarji, košare, koši, lese, 
... danes pa svoje izdelke bolj ali manj 
ponuja na svojem domu (Vejice 3, Pla
nina pri Sevnici).

Razstava gob
Zbiralcem eksponatov, članom Go

barskega društva Jurček, je bilo letoš
nje vreme naklonjeno, kar je zagotovo 
pripomoglo k pestri in odlično obiskani 
gobarski razstavi. Na mizah, prekritih 
z mahom in okrašenih z raznovrstno 
gozdno dekoracijo, je bilo po družinah 
in vrstah razstavljenih več kot 140 ra
zličnih vrst užitnih in neužitnih gob.

Med njimi je bilo veliko golobic 
(poznamo jih okoli 30 vrst), od katerih 
ljudje najbolje poznajo zelenkasto in 
modrikasto golobico, ki ju po domače 
imenujemo sivka. Če poznamo golobi
ce, lahko ob vsakem za rast gob običaj
nem obisku gozda naberemo zagotovo 
nekaj gob. »Skoraj vse vrste golobic 
so užitne; med njimi je 5 ali 6 vrst neu
žitnih, vendar je mogoče njihovo užit- 
nost z gotovostjo prepoznati. Zanesljiv 
pokazatelj užitnosti je bet, ki mora ob 
prelomu počiti kot suha veja. Če kdo še

vedno dvomi v užitnost, lahko z jezi
kom poskusi del gobe. Pekoč občutek je 
znak, daje goba neužitna,« pove Mari
ja Kralj, predsednica društva.

Razstava Čebelarskega društva Pla
nina

Da so pridelki in izdelki iz medu 
pomemben del ponudbe šentjurskega 
podeželja, dokazuje pestra ponudba in 
bogata zbirka starih čebelarskih pred
metov, ki je bila na ogled to nedeljo na 
stojnici Čebelarskega društva Planina. 
Drago Jazbinšek, predsednik društva, 
in njegov kolega Vili Krajnc z optimiz
mom gledata na prihodnost čebelarstva 
in s ponosom pokažeta vsa priznanja in 
diplome, ki so rezultat aktivnega delo
vanja društva.

Različne vrste medu (kostanjev, cve
tlični, gozdni, ajdov,...), propolis, me
dica, sveče, izdelki iz voska, strokovna 
literatura, panjske končnice, staro to
čilo za med, sršenje gnezdo, ... so le 
drobec nedeljske razstave. Obiskovalci 
kar niso mogli mimo velikega, z lakom 
zaščitenega sršenjega gnezda, ki je bilo 
še pred kratkim last sršenov na nekem 
podstrešju.

Zvonko Kostevc opleta steklenice različnih velikosti in oblik. Razstava Lovske družine Bohor. Naravne skulpture, kot je sršenje 
gnezdo, v naravi ne najdemo kar 
tako.
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Vrtnarimo
Zdravilni učinek kislega zelja bi bil mnogo 

večji, če bi pred glavnimi obroki pojedli 2-3 
jedilne žlice kislega zelja, vsaj 1-krat na te

den pa na tešče popili 1 skodelico surovega 
soka kislega zelja.

NASVETI ZA VRT GOSPE VERONIKE

Kisanje zelja 
po receptu naših babic
Zanimivo in koristno.
Na jesen pospravljamo 
zeljne glave, iz katerih si 
lahko sami pripravimo do 
pomladi trajajočo zalogo 
zdravega kislega zelja.
» Piše: Bojana Jevšenak

Marsikdaj se zgodi, da zaradi nepravil
nega postopka ali neprimernega ravna
nja dragoceno kislo zelje izgubi ne samo 
prijeten vonj in okus, ampak tudi svojo 
zdravilno moč. Gospa Veronika zelje še 
vedno kisa po postopku, ki seje obnesel 
že prejšnjim generacijam. Pa poglejmo 
kako.

Primeren prostor
Na splošno velja, da za hrambo kislega 

zelja, kakor tudi ostale ozimnice, upora
bimo klet, ki ne sme biti pretopla. Najpri
mernejše so globoke kleti z ilovnatimi tle
mi in možnostjo rednega prezračevanja. 
Pred hrambo nove ozimnice klet temeljito 
očistimo in prezračimo.

Skrbno in natančno opravilo
Da bi dobili kakovostno, okusno in 

lahko prebavljivo zelje, moramo doseči, 
da se bodo v narezanem zelju razvijale

'pravilne' bakterije; to so takšne, ki spod
bujajo procese kisanja in preprečujejo 
razvoj plesni.

Posoda, v kateri bomo kisali zelje, mo
ra biti popolnoma čista in se ne sme upo
rabljati za druge namene. Gospa Veronika 
za kisanje uporablja plastično posodo, 
katero tik pred uporabo še izpere s toplo 
vodo brez detergenta. Za ribanje izbere
mo samo zdrave in čvrste zeljne glave, 
ki jih dosledno očistimo, kajti že vsaka 
najmanjša nečistoča lahko kvarno vpliva 
na kisanje.

Pred ribanjem stehtamo zeljne glave, 
da lahko natančno izračunamo potrebno 
količino soli. Soli namreč ne smemo do
dajati po občutku, saj odločilno vpliva na 
vrelni proces in obstojnost kislega zelja. 
Da bi bilo kisanje uspešno, je treba dodati 
2 % soli (20 dag soli/10 kg zelja) na težo 
zelja, pri glavah pa se ta odstotek poveča 
na 4 %.

Sol in začimbe (cela kumina, lovor, cel 
črni poper,...) posipamo po posameznih 
tankih plasteh zelja, kijih sproti temeljito 
tlačimo, tako da izstopi sok. Zračen pros
tor med plastmi zelja bi namreč sprožil 
škodljiv gnilobni proces. Ko je posoda 
napolnjena, vsebino najprej pokrijemo 
s svežimi celimi zeljnimi listi, nato pa 
celotno površino prekrijemo z lesenimi 
deščicami, ki jih obtežimo s kamni, in

Za ribanje moramo 
izbrati samo zdrave in 
čvrste zeljne glave.

posodo postavimo v prostor s stalno tem
peraturo okoli 15 stopinj.

Vzdrževanje čistoče
Kisanje zelja poteka v več fazah. Ko 

so le-te zaključene, moramo poskrbeti za 
vzdrževanje redne in ustrezne higiene. 
Po približno treh do štirih tednih prvič 
skrbno odstranimo najprej mreno (siva, 
plesni podobna plast, ki vedno nastane 
na površini), nato še kamenje in deščice, 
ki jih operemo z vročo vodo.

Čistimo postopoma in temeljito, mrena 
ne sme priti v stik z zeljem. Kislo zelje 
mora biti vedno prekrito s tekočino (vsaj 
3^4 cm nad površino) in na hladnem. 
Vsakič, ko vzamemo zelje iz kadi, mo
ramo ta postopek ponoviti in tako lahko 
jemo kislo zelje celo zimo.

Zdravilnost
Snovi v kislem zelju učinkovito pre

prečujejo gnilobne procese v črevesju, 
pospešujejo redno iztrebljanje in tako pre
prečujejo, da bi strupene snovi iz črevesja 
prešle v kri. S čiščenjem krvi se tudi nor
malizira krvni tlak in zmanjša poapnenje 
žil. Ker se s kuhanjem uničijo številne 
zdravilne učinkovine, je kislo zelje pri
poročljivo jesti surovo, sok kislega zelja, 
zeljnico, pa prav tako piti surovo.

Lesen ribežen in 
varaždinske zeljne glave, 
pripravljene za ribanje.

•-rvx>

Plasti naribanega zelja 
morajo biti stlačene tako 
dobro, da izstopi sok.

Posodo z naribanim zeljem 
postavimo v prostor s čim 
bolj stalno temperaturo 
(vsaj okoli 15 stopinj).

Zdravilna skrinjica - izabela
Izognimo se grozdju, ki vsebuje zdravju neprijazno kemijo, in se raje posladkajmo 
z domačo, aromatično in zdravo izabelo.
» Piše: Bojana Jevšenak

Izabela je samorodna vrsta vinske trte 
(samorodnica), kar pomeni, da ni ceplje
na, tako kot večina evropskih sort vinske 
trte. Je zelo odporna proti boleznim (tudi 
proti oidiju in peronospori), ima dolgo 
življenjsko dobo, bogato rodi in ima 
poseben, aromatičen okus. V Sloveniji 
so najbolj znane rdeče sorte samorodne 
vinske trte: izabela, jorka in klinton ter 
bela sorta šmarnica.

Tako kot drage vrste grozdja, ima tudi 
izabela zdravilne učinke, saj vsebuje šte

vilne naravne snovi, ki urejajo prebavo, 
odpravljajo zaprtje, čistijo sečne poti, 
razbremenijo jetra, ščitijo srce in oži
lje, čvrstijo kožo ter izboljšajo splošno 
počutje.

Zobanje svežih grozdnih jagod z 
lupinami vred vsebuje obilje naravnih 
sladkorjev, kar nas nasiti, hkrati pa orga
nizem oskrbi s številnimi minerali in vi
tamini. Ko izabela dozori, je ni potrebno 
takoj pobrati, saj se ne kvari tako hitro 
kot druge vrste grozdja. Iz izabele lahko

naredimo vino, sok, kis, marmelado, jo 
uporabimo kot dodatek sadnim solatam 
ali enostavno zamrznemo in v hladnih 
zimskih dneh uporabimo za aromatično 
popestritev, intenzivnejšo barvo ali izpo
polnitev okusa raznih čajev in napitkov.

Sedaj je čas, ko si lahko privoščimo 
grozdno kuro, tako da grozdje nekaj 
časa uživamo kot samostojen obrok 
(zajtrk ali malico). Zmiksajmo jagode 
dveh grozdov izabele z banano in dan 
začnimo z grozdnim smoothijem ...

Zobanje svežih jagod izabele z 
lupinami vred - nepogrešljivo pri 
zdravem hujšanju.
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Mačehe in krizanteme -
jeseni cvetoče lepotice
Prepustimo se čaru jeseni. Ko nas pot vodi mimo Gorice pri Slivnici proti Loki pri Žusmu, 
nas tik ob Slivniškem jezeru pozdravita dva velika rastlinjaka, v katerih se vse letne čase 
skriva pester izbor različnih sadik.
» Piše: Bojana Jevšenak

Pri mačehi sorte surprise (presenečenje) nikoli ne 
vemo, v kakšnem barvnem odtenku bo zacvetela. Mačehe lahko na 

Ognjene barve znajo pričarati toplo sredini krasijo tudi 
vzdušje in poživiti turobne dni. ‘brčice’.

Socvetja bogato cvetočih jesenskih krizantem bodo Trije sončki, Nina, Eva in Katja, mami- Na poti iz Gorice pri Slivnici proti Loki pri Žusmu nas tik ob 
kmalu pokazala svoje čare. ci Mariji pomagajo skozi igro. Slivniškem jezeru pozdravita dva velika rastlinjaka.

Da si lahko delček jeseni priča
ramo tudi na svojem oknu, terasi, 
balkonu, vrtu ali polepšamo zadnje 
domovanje naših najbližjih, poskrbi 
gospa Marija Steiner iz Rakitovca 
pri Gorici pri Slivnici, ki se skupaj 
s svojo družino že več kot desetle
tje ukvarja z vrtnarstvom in vzgojo 
najrazličnejših sadik (zelenjava, ze
lišča, balkonske rože, okrasne traj
nice, ...). Da znanja, izkušenj, volje 
do dela, predvsem pa pridnih rok 
nikoli ne zmanjka, poskrbijo mož 
Franci ter starša Nežika in Jožef, 
trije sončki, Nina, Eva in Katja pa 
pri delu pomagajo skozi igro.

Mačehe
Mačehe štejemo med ene najbolj 

priljubljenih, za hladnejši letni čas 
primernih dvoletnih okrasnih cvet

lic, ki jih sadimo v oktobru. V času, 
ko večina drugih rož že odcveti, 
lahko za prijazno podobo okolice 
naših domov poskrbijo zasaditve 
mačeh v koritih, posodah, loncih, 
okrasnih gredah, vrtovih,...

Za mačehe je značilen širok 
barvni spekter, saj pri njih najde
mo skoraj vse barve, ki obstajajo v 
svetu rož: belo, rumeno, oranžno, 
rožnato, rdečo, modro, vijolično,... 
celo čmo. Cvetovi so lahko majhni 
ali veliki, enobarvni ali prelivajočih 
se barv; v sredini jih lahko krasi 
barvna pika ali 'brčice'. Ne glede 
na to, ali rastejo same ali v družbi 
drugih rastlin, v enobarvnem od
tenku ali živobarvni kombinaciji, 
nas vedno znova presenečajo. Ni 
naključje, da se ena izmed njih 
imenuje 'surprise' - presenečenje.

Pri njej se lahko vsak dan pustimo 
presenetiti, kajti nikoli ne vemo, v 
kakšnem barvnem odtenku bo za
cvetela - rdečem, rumenkastem, 
morda opečnatem. Bogastvo barv 
in oblik omogoča, da lahko mače
ham za družbo izberemo resje, raz
lične trave, hebe, natreske in dmge.

Samo kratek sprehod ob in v ra
stlinjakih v spremstvu gospe Ma
rije nam ponudi polno različnih 
zanimivih idej in živahnih barvnih 
kombinacij.

Krizanteme
Pisane krizanteme različnih ve

likosti in oblik veljajo za ene naj
bolj privlačnih cvetov jesenskega 
obdobja. Izbor krizantem je tako 
velik, da lahko z njimi ustvarimo 
cvetoč kotiček, kjer se nam bo oko

spočilo na umirjenih niansah belih, 
rumenih, oranžnih, lila, rdečih ali 
prelivajočih se barvah.

Drobnocvetne in velikocvetne 
lončne krizanteme ter rezane kri
zanteme v obliki 'kepe1, 'pajka' in 
'marjetke' bodo na voljo od druge 
polovice oktobra naprej. Drob
nocvetne cvetijo bolj obilno in z 
večjim številom cvetom, tiste z 
večjimi cvetovi pa so videti bolj 
razkošne. Pri izboru in kombinaci
ji moramo paziti, da bomo na eno 
mesto dali malo krizantem, med
sebojno usklajenih barv, kajti le na 
ta način bo njihova lepota prišla do 
polnega izraza. To so le drobci je
senskega razkošja - še več pa ga 
odkrijte sami - v naravi in pri go
spe Mariji Steiner ob Slivniškem 
jezeru.

Na koncu pohrustljamo...
Vinogradniške breskve. V naših je v jesenskem času ali v predelani okusen obrok (za zajtrk, sladico po pustimo, da se ohladi na primer- 

vinogradih, pa tudi v njihovi okoli- obliki (sok, marmelada, žele, žga- kosilu ali večerjo). Ovsene kosmiče no temperaturo (vsaj do 40 °C), da 
ci, rastejo samorasle vinogradniške nje, ...) vse leto. Iz 10 dag ovsenih stresemo v kozico, dodamo vodo in dodamo med. Zelo lepo barvo dajo 
breskve božanske arome in okusa, kosmičev, 10 dag breskev in malo izkoščičene breskve, narezane na rdeče vinogradniške breskve, katere 
kijih lahko uživamo kot sveže sad- medu si lahko pripravimo zdrav in kose. Na hitro zavremo in pokrito si lahko sami vzgojimo iz koščice.



Šentjurski korenjaki doma do zmage.

Šentjursko glavno 
v vlečenju vrvi

VRVA5I

Slovenska vrvovleška scena tekmu
je v okvim dveh različnih državnih pr
venstev in v obeh sta naslov najboljših 
osvojili ekipi s Šentjurskega.

Končni vrstni red: 1. Šentjurski 
korenjaki, 2. Gamsi Sevnica, 3. Vete
ran Zgornja Gorenjska, 4. Prekmurski 
Štrki, 5. Ilirska Bistrica.

Preobrat v Novi vasi
Prvo septembrsko soboto je bil v 

šentjurski Novi vasi zadnji turnir v 
okviru lige Okna in vrata Satler. Šen
tjurski korenjaki so na domačem pri
zorišču, kjer tudi trenirajo, nadoknadili 
zaostanek, ki so ga imeli v skupnem 
seštevku za sevniškimi Gamsi, ki so 
branili naslov.

Tudi Dobrinčani prvaki
Teden dni kasneje je bil v Ljubljani 

t. i. Master turnir državnega prven
stva v vlečenju vrvi do 900 kg. Prvo 
mesto je zasedla ekipa društva Izviri 
Dobrina, njihovi fantje pa so bili blizu 
uspeha tudi v kategoriji do 750 kg, saj 
so zasedli drugo mesto. Trener Dobrin- 
čanov je Franc Bevc.

Dobrinski vrvaši so uspešno sezono odprli v Bistrici ob Sotli. Foto Suzana vahtarič.

Najtrofejnejši ribolovci s podžupanom Robertom Poinarjem.

Praznično tudi ribiči
Tekmovanjem ob šentjurskem občin- bil Boris Ocvirk z 12,30 kg ulovljenih 

skem prazniku se tradicionalno pridmžijo rib, tretji pa Janez Zidanšek s 6,89 kg. Vsi 
tudi pri Ribiški družini Voglajna. Na tekmi omenjeni so člani domače RDV. 
v lovu rib s plovcem na Slivniškem ježem V začetku oktobra bodo ribiči izvedli 
se je pomerilo 11 tekmovalcev. Skupaj so dobrodelno tekmo v lovu krapov z obte- 
ulovili 53,30 kg rib, ki so jih vse v jezero žilnikom, zbrana sredstva pa bodo name- 
tudi vrnili. Prvo mesto je zasedel Ciril nili Zvezi prijateljev mladine Ljubljana 
Polšak z ulovom 15,96 kg rib, dmgi je Moste-Polje.
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Šport
» Strani ureja Bogdan Rahten

ODBOJKA

Odbojka na Grobelnem
Zadnjo avgustovsko soboto da bodo v prihodnosti podobne 

je Športno mladinsko društvo dogodke pripravljali na začetku 
Grobelno v tamkajšnjem špor- in koncu sezone. V sproščenem 
tnem parku pripravilo drugi vzdušju so bili najuspešnejši 
Mivka turnir, na katerem je Medeki (na sredi) v postavi: Si- 
sodelovalo 8 ekip. Udeleženci mon Križnik, Patricia Grač- 
in organizatorji so se strinjali, ner, Lenart Horvat.

...invHruševcu
Pod okriljem Študentskega Matic Lenko, Iztok Podbor- 

kluba mladih Šentjur so tretjo nik), dmgi so bili Hruševljani 
septembrsko soboto poskrbe- (Alenka Stojan, Andrej Zalar, 
li še za dmgi turnir v odbojki Aleš Petek), tretji pa: Mulej Fan 
na mivki to poletje. Tudi tu je Club izpostava Šentjur (Mateja 
sodelovalo 8 ekip. Najboljša je Andrinek, Andraž Bebar, Jer- 
bila ekipa Spiro (Nina Zdolšek, nej Gajšek).

ATLETIKA
r

Ambrož drugi, Julijana tretja
Šentjurski atleti so se ude- uspela Ambrožu Amonu, ki 

ležili ekipnega državnega je bil dmgi v teku na 2.000 m 
prvenstva za mladinke in zapreke s časom 6:25,26, in 
mladince. Fantje so zasedeli Julijani Valek na 1.500 m, ki 
18. mesto, dekleta pa 23. Naj- je s časom 5:21,60 pritekla na 
boljša dosežka posamično sta tretje mesto.

KOLESARSTVO
r

Krajnc na severu nabiral izkušnje
Gorski kolesar Gregor izboljšanje. Po povratku je Be- 

Krajnc je prvič sodeloval na zovčan na Madžarskem v dirki 
svetovnem prvenstvu med na izločanje zasedel 2. mesto, 
mlajšimi člani do 23 let. Na na Poljskem pa je na tekmi v 
Norveškem je dosegel 48. olimpijskem krosu v cilj prav 
mesto, a si v prihodnosti obeta tako prišel kot dmgi.
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med nadobudneži 
vi košarkar
ski talenti?

15. prvoligaška 
sezona pred 
vrati
Košarkarski klub Tajfun. Šentjurski 
košarkarji so opravili večino priprav pred 
novo sezono, ki se bo začela 11. oktobra.
» Piše: Bogdan Rahten

Tudi tokrat so se po nekaj 
uvodnih tekmah z domačimi 
partnerji odpravili na turnejo v 
partnersko srbsko občino Pože
ga. V tednu dni so odigrali tekme 
z ekipami iz Užic, Čačka in Pan
čeva. Po povratku so skočili še 
v Istro, kjer so v Poreču odigrali 
tekmi z ruskima ekipama.

Četrti novinec Bratož
Po Američanih Clarku in Wil- 

liamsu ter Srbu Teliču je novi 
član Tajfuna postal Domen Bra
tož. Na dosedanjih preizkušnjah 
je bil običajno med boljšimi 
strelci, prispeval pa je tudi ve
liko podaj in pridobljenih žog. 
21-letni 189 cm visoki branilec 
je zrasel v košarkarski šoli no
vomeške Krke, zadnji dve sezoni 
pa je zastopal barve Slovana. La
ni je bil s povprečjem 12,5 točke 
najboljši strelec Ljubljančanov. 
Poleti je sodeloval v akcijah 
B-reprezentance. Trener Dejan 
Mihevc je o morebitni dodatni 
okrepitvi še skrivnosten.

Cene vstopnic nespre
menjene

Odrasli bodo za ogled tekem 
odšteli 4 EUR, dijaki in študen
tje z izkaznicami pa pol manj.

V prodaji bodo tudi sezonske 
vstopnice po 35 EUR. Člani klu
ba zanje odštejejo 15 EUR, isto 
vsoto pa prispevajo za članarino.

Šola košarke 
na 9 lokacijah

Najmlajši se s košarko lahko 
srečajo v okviru šole košarke, ki 
jo izvajajo na naslednjih lokaci
jah: POŠ Blagovna, OŠ Blaža 
Kocena Ponikva, OŠ Dobje pri 
Planini, OŠ Dramlje, OŠ Franja 
Malgaja, OŠ Hruševec Šentjur, 
OŠ Planina pri Sevnici, OŠ Sliv
nica pri Celju in POŠ Šentvid 
pri Grobelnem. Strokovni vodja 
Boštjan Kočarje ob tem sporo
čil: »V klubu se zavedamo, da je 
delo z najmlajšimi pomembna 
osnova in temelj za razvoj doma
čih igralcev. Tako smo v mesecu 
septembru opravili predstavitve 
na osnovnih šolah v Šentjurju in 
bližnji okolici za prvo in drugo 
triado, ponekod tudi za tretjo. 
Predstavitve so se udeležili član
ski igralci KK Tajfun, kar je do
datno popestrilo predstavitev in 
animacijo košarke najmlajšim. 
Odzivi so zelo dobri, saj se je 
do sedaj vpisalo približno sto 
otrok.«

DEJSTVA
Razpored:
11.10. (sob., 19.00): Tajfun : Elektra Šoštanj
14.10. (tor., 19.00): Tajfun : ŠKD Dražen Petrovič
18.10. (sob., 19.00): Rogaška : Tajfun
21.10. (tor.): ŠKD Dražen Petrovič : Tajfun
25.10. (sob., 19.00): Tajfun: Helios Suns
29.10. (sre., 19.30): Zlatorog Laško : Tajfun

Prvaki in podprvaki VSTL

Presenetljivi
zmagovalci veteranske lige

Sredi septembra se je zaključila le
tošnja Veteranska sotelska teniška liga. 
Če je bila v rednem delu in v ligi za prva
ka med 10 ekipami najbolj uspešna Go
rica pri Slivnici, pa se je na koncu mar
sikaj obrnilo na glavo. Druga šentjurska 
ekipa sije mesto v polfinalu zagotovila v 
dodatnih kvalifikacijah z Jelšingradom. 
Tam je s 3 : 2 ugnala Goričane, z enakim 
izidom pa so bili v finalu boljši tudi od 
šentjurske prve ekipe. Odločala je zad
nja tekma dvojic, s tem pa je bila tudi 
prekinjena triletna nadvlada Šentjurja 1.

Za Šentjur 2 so prvi naslov osvoji

li: Janez Arzenšek, Aleš Dobovišek, 
Matjaž Knez, Dejan Leskovšek, Karli 
Majcen, Željko Mackovšek, Rudi Ma
gdalene, Branko Recko, Jure Škor
janc in Andrej Travner. Ekipa Gorice 
je v tekmi za tretje mesto s 4 : 1 ugnala 
Rogaško.

V počastitev občinskega praznika so 
pri Teniškem klubu Šentjur pripravili 
tradicionalni odprti turnir. Dobil ga je 
Rok Hajd iz Slovenskih Konjic, ki je v 
finalu ugnal Roka Gradišnika s Poni
kve. Blaž Hartl j e v malem finalu ugnal 
Tiborja Orača.

Najboljši na turnirju Šentjur Open v družbi organizatorjev Tadeja Kincla na levi in Da
reta Vouka na desni.



NOGOMET

Še vedno brez 
točke
NK Fosilum Šentjur. Po štirih odigranih 
tekmah šentjurski nogometaši v 3. SNL - 
sever ostajajo brez osvojene prvenstvene 
točke.
» Piše: Bogdan Rahten
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Če je prejšnjo sezono na za
četku tekmovanja fosilumovcem 
kazalo slabo, je tokrat še za name
ček bolj zamotano. Mlada domače 
obarvana zasedba se kadrovsko 
težko meri z nasprotniki. Zaradi 
prepovedi dvojne registracije so 
odpadle možnosti, da bi ekipo ok
repil kakšen mladenič iz višjega 
ranga tekmovanja. Moštvu so se 
kot posojeni igralci tik pred izte
kom prestopnega roka pridružili 
vratar Vasja Jurišič (Celje) in čla
na Šampiona Mak Karabegovič 
in Gentrit Morina, kar pa doslej 
ni zaleglo.

Trener Bojan Majal ima ob 
skromnem igralskem kadru težko 
nalogo motivirati igralce, da izti
snejo iz sebe tisti kanček energije, 
ki bi obetal kaj več. Za nameček 
se je na pokalni tekmi v Rogaški 
Slatini poškodoval Anže Oset, 
ki je že zaključil s polsezono. 
Pred fanti je sedaj serija tekem z

nasprotniki, ki računajo na uvr
stitve v zgornjem delu lestvice ...

Od poraza do poraza
30. 8.^ Korotan Prevalje : Fo

silum Šentjur 3 : 0 (1 : 0). Pri 
nekdanjem prvoligašu se Šentjur- 
čani niso naigrali.

6. 9.: Fosilum Šentjur: Ma
ribor B 1: 6 (1: 2); 1:1 — Mak 
Karabegovič 21.'. Na tribunah se 
je tokrat zbralo nekoliko več kot 
sto gledalcev. Domači so v prvem 
delu še parirali gostom, potem pa 
je mariborski podmladek pokazal 
svojo kakovost. Luka Zahovič je 
dosegel tri zadetke, domači ta
bor pa je pretresla izguba Anžeta 
Oseta, ki je zaradi težje poškodbe 
zaključil polsezono.

13. 9.: Malečnik : Fosilum 
Šentjur — preloženo zaradi pa
davin.
v 17. 9.: Rogaška : Fosilum 

Šentjur 2:1 (1: 0); 1 : 1 - Mi-

Zlata slovenska odprava: Mojca stoji v prvi vrsti druga z leve, Damjan je 
drugi v zadnji vrsti.

Mojca in Damjan zlata na EP
Slovenski jadralni padalci so na ga Društva jadralnih padalcev Lin- 

tekmovanju v srbskem Vršcu dru- tvar Mojca Pišek in Damjan 
gič zapored postali ekipni evropski Čretnik. V ženski konkurenci 
prvaki. V devetčlanski slovenski je bila Piškova 5., pri fantih pa je 
ekipi sta bila tudi člana šentjurske- Čretnik končal na 22. mestu.

ha Belak 76.' (11 m). Šentjurčani - Miha Belak 59.' (11 m). Da gre 
niso upravičili igranja v višjem za sosedski obračun, se ob Pešni- 
rangu tekmovanja, poleg tega ci ni poznalo, saj je bilo na igrišču 
pa lahko žalujejo še bolj, ker bi več ljudi kot na tribunah. Kapetan 
v 3. krogu pokala MNZ Celje Belak je v prvem polčasu zastreljal 
igrali s petoligašem iz Brežic. 11-metrovko in napako v nadalje- 

21. 9.: Fosilum Šentjur : vanju popravil, a to ni bilo dovolj za 
Šmarje pri Jelšah 1:2 (0:1); 1:1 prvo šentjursko točko.

DEJSTVA
Razpored
27. 9. (sob., 16.00): Drava Ptuj: Fosilum Šentjur
4.10. (sob., 16.00): Fosilum Šentjur: Radlje
11.10. (sob., 15.30): Fužinar: Fosilum Šentjur
18.10. (sob., 15.30): Fosilum Šentjur : Mons Claudius
25.10. (sob., 15.00): AjDAS Lenart: Fosilum Šentjur
31.10. (pet., 14.00): Fosilum Šentjur: Podvinci

DOBRODELNA TEKMA - DRUŽENJE 
SLIVNICA 2014 

03.10.-05,10.2014
Na pobudo ribiške družine Voglajna (RD Voglajna), bomo organizirali 
dobrodelno tekmo ekip v lovu krapov z obtežilnikom , ki bo imela za 

cilj zbrati čim več sredstev za otroke, ki živijo v revščini. Zbrani znesek 
bomo darovali projektu Botrstvo v Sloveniji, ki poteka pod okriljem Zveze 

Prijateljev Mladine Ljubljana Moste - Polje. Več informacij komu bodo 
sredstva namenja si lahko preberete na spletnem naslovu:www.boter.si 

Za uresničitev tega skupnega cilja, pa potrebujemo seveda Vas, 
dragi ribiči in donatorji. Zato Vas vabimo, da se v čim večjem številu 

udeležite dogodka, ki bo marsikateremu otroku vsaj za trenutek olajšal 
vsakdan. Ribiči smo dobri po srcu in prav to je bilo naše vodilo pri ideji in 

organiziranju tega srečanja, druženja, tekme...
Prijavnina za posamezno ekipo znaša 100 € in bo zajemala ribolov, 

kakšen obrok in pijačo, ter v sodelovanju s sponzorji tudi kakšno nagrado. 
Prijave in informacije na tel.: 041372319, Vinko Volf, 051676024, Matija 

Škerjanec Vplačilo prijavnine: RD Voglajna 
Gorica pri Slivnici 6a, 3263 Gorica pri Slivnici 

Davčna številka: SI56955316 ; TRR: SI56 0600 0000 7819 081 
(BANKA CELJE d.d.)
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Živali
Več bikcev simentalcev prodam. Cena 
po dogovoru. Telefon 041 850 681.

Prašiče, primerne za nadaljnjo rejo, 
težke cca 45—90 kg, prodam. Možna 
dostava. Telefon 070 891 200.

Mlade muce podarim. Telefon 068 
157 616.

Pujske, težke od 25 do 55 kg, prodam. 
Telefon 040 414 360.

Pujske, težke od 30 do 60 kg, prodam. 
Telefon 041 423 571.

Plemenskega ovna JSR pasme in dve 
ovci, ena je z jagenjčkom, prodam. 
Telefon 070 699 127.

Telico simentalko, težko cca 160 kg, 
prodam. Telefon 070 643 559.

Prodam pujske, težke od 30 do 50 kg, 
okolica Rog. Slatine. Telefon 031 853 
362 in 03 58 24 554.

Prodam bikca simentalca, težkega 170 
kg. Cena 650 EUR. Telefon 03 58 14 
655 in 040 993 706.

Prodam prašiče, težke od 140 do 
180 kg, mesni tip, hranjene z domačo 
hrano, možna dostava. Telefon 041 529 
904.

Razno

Pošlo vno-stanovanjski objekt
(208,30 m2), Slovenska Bistrica (cen
ter), veliko parkirišče, prodamo, cena 
po dogovoru, Oder d.o.o., Zadobrova 
28, 3211 Škofja vas. Telefon 041 513 
412.

2,5-sobno stanovanje v Zrečah, blizu 
term, visoko pritličje, zastekljen bal
kon, prodam. Telefon 031 613 319.

V Zrečah prodam pritlično dvoinpol
sobno stanovanje blizu term. Telefon 
051 322 976.

Stanovanje v centru Loč, velikosti 81 
m2 (kamin, zimski vrt, kuhinja - kopal
nica opremljeno) oddam ali prodam. 
Telefon 041 909 502.

Gradbeno parcelo na idilični lokaciji 
v Oplotnici, komunalno opremljeno, z 
dovozom po občinski cesti, prodam. 
Telefon 041 909 502.

V Rog. Slatini iščem sobo ali manjšo 
garsonjero za 3 mesece (od oktobra 
do decembra). Telefon 031 673 229 
ali elektronski naslov: uros.poljanec@ 
gmail.com.

Ugodno oddam manjše stanovanje.
Telefon 051 852 228.

V središču Rog. Slatine (Strma cesta)
oddam poslovni prostor v velikosti 16 _ . „ ______
m2. Telefon 070 703 446. Dvosed s pomožnim ležiščem, cena 50
............................................................................ EUR, in 80-litrski bojler na elektriko
V Rogaški Slatini oddam opremljeno - Gorenje, cena 60 EUR, prodam, 
sobo z uporabo kuhinje, vseljivo po do- Telefon 070 472 935.
govoru. Telefon 031 470 979. .............................. j....................................

......................................................................... Bukova drva (suha, razrezana ter
Majhno stanovanje v bližini parka v razsekana na 25, 33 ali 50 cm), ugodno 
centru Celja oddam v najem, stanovan- prodam. Lahko pripeljem. Telefon 051 
je je čedno in funkcionalno. Telefon 041 633 506.
531 284. ......... ..........................................................
............................................................................ Bukova drva - razrezana na 25 ali 33
Celje - Lava, oddam ali prodam gar- cm, prodam. Možna dostava. Telefon 
sonjero. Vseljiva takoj. Telefon 051 031 704 206.
424 303 ............................................................................
............. .................................................... Opaž, ladijski pod, bruno in smrek-
Stanovanjsko hišo v Mozirju zamen- ove obrezline, ugodno prodam, 
jam za stanovanje ali prodam. Vredno možna dostava. Telefon 041 637 202. 

ogleda. Telefon 5441 654 ali 031 232 Cepa^" d^ bukova BO EU^m2 in

mešana 40 EUR/m3, ter hlodovino 
prodam, možna menjava za govedo. 
Telefon 040 243 648.

Platišča za opel corso, 1.2, letnik 2008, Bukova drva prodam. Telefon 041 
15 col, prodam. Telefon 030 266 096. 504 987.

Vozila, deli

Prodam pujske, težke od 25 do 30 kg, Hišo v Dramljah z zemljiščem 3027 m- WV pasat variant, letnik 2002, zelo Domača neškropljena jabolka in 100 
dolga mesnata pasma, pristna domača Pr°dam. Možen nakup tudi v manjši lepo ohranjen, 215.000 km, prodam, kg belega mešanega grozdja kupim, 
reja. Telefon 040 287 292. ,v.e!.'.k.os)!:.Ie.!c.(°a,0.3.1.,3.6.5.,2.4.7; Telefon 051 368 042. Telefon 070 653 833.

Kupim krave in telice za zakol ter Na leP‘ leš‘v Vešeniku prodam grad- 
bikce in teličke od 120 do 200 kg. beno parcelo in večje gospodarsko po- 
Telefon 031 743 351 slopje, primemo za obrtniško dejavnost
............................................................................ ali skladišče. Na parceli, ki je ob cesti
Odkupujem pitane krave in telice za Vešenik-Bezina, sta vodovod in elek- 
izvoz. Plačilo takoj + davek. Telefon trika. Telefon 030 935 247.
040 673 009. ............................................................................
........................................................................... Opremljeno stanovanje v okolici Slov-
Prodam dva bikca simentalca, težka enskih Konjic oddam. Telefon 031406 
od 130 do 150 kg, odstavljena od mle- 123 ali 051 350 549.
ka. Telefon 070 859 446. ............................................................................
................................................................. Dvosobno stanovanje ter poslovni
Prodam prašiče od 30 do 250 kg, prostor v Zrečah oddam v najem, 
hranjene z domačo hrano. Možna tudi Telefon 041 352 268.
dostava. Telefon 031 311 476. ............................................................................
................................................................. Stanovanje v Slovenskih Konjicah, v
Ugodno prodam mlade nesnice, tik velikosti 52 m2, (ogrevanje s kaminom 
pred nesnostjo ali v začetku nesnosti, na drva - brikete) oddam v najem, 
rjave, sive, črne, in peteline, oprav- Vseljivo takoj. Telefon 041 395 494.
ljena vsa cepljenja, vsak dan od 8. do ............................................................................
17. ure. Jožica Soršak, Podleže 1, Ptu- °PremlJeno garsonjero v Zrečah odd- 
jska Gora. Telefon 041 694 124 in 02 am v naJem Vseljivo takoj. Telefon 
793 05 81 041 486 287 po 14. uri.

Nemške ovčarje, mladiče, prodam na 
Ljubečni. Cena: 150 EUR. Telefon 041 
763 188.

Prijazna psička išče nov dom. Stara 
je štiri leta, bele barve in mirne narave. 
Telefon 041 382 777.

Kokoši nesnice, mlade, grahaste, 
rjave, črne, Štajerke, prodamo. Nakup 
10 nesnic - petelin brezplačno. Na za
logi imamo tudi bele težke piščance za 
dopitanje. Telefon 031 461 798, 070 
270 438, 041 582 119, 03 5471 244.

Dve enosobni stanovanji in poslovni 
prostor v Zrečah oddam v najem.
Telefon 041 35 22 68.

V okolici Rogatca, Rog. Slatine ali 
Šmarja pri Jelšah iščem garsonjero z 
opremo ali brez. Telefon 041 856 664.

V prijetnem delu Rog. Slatine prodam 
1-sobno stanovanje, 35 m2. Telefon 
041950 862 in 051381054.

V Rogatcu zelo ugodno oddam neop
remljeno 3-sobno stanovanje. Telefon 
03 58 26 521.

4 kovinska platišča za renault clio, twin- 
go, megan, z letnimi gumami, prodam. 
Cena 50 EUR. Telefon 031 376 356.

Prodam motorno kolo BMW R65, let
nik 1982, registriran kot starodobnik. 
Cena 3.500 EUR. Telefon 02 81 80 495 
ali 051807 243.

Zelo dobro ohranjeno avtomobilsko 
prikolico 1 m x 1,80 m, nosilnost 750 
kg, ugodno prodam. Cena po dogovo
ru. Telefon 041 611 175.

Zelo dobro ohranjeno opel corso, 1.2, 
rdeče barve, letnik 2008, prodam. 
Prevoženih ima 90.000 km. Cena po 
dogovoru. Telefon 041 611 175.

Stroji, naprave
Prodam brzoparilnik, ALFO. Telefon 
030 929 205.

Mlin za sadje, prodani. Možna 
dostava. Telefon 041 818 899, popol
dne.

Delo
Zaposlimo prodajalca/ko mesa za 
prodajalno v Celju, Cesta na Ostrožno 
22. Nedelja in ponedeljek prosto. 
Prošnje pošljite na Mesnica Fingušt, 
s.p., Gaj pri Pragerskem 9, 2331 
Pragersko ali fingust.pragersko@siol. 
net Telefon 02/80-39-150.

Suh smrekov les prodam. Telefon 041 
793 921.

Različne sorte mošta prodam. Telefon 
041850 681.

Prodam oljni gorilec HANSA HMU, 
210 voltov, 15 do 42 kw. Telefon 070 
709 516.

Prostostoječi pomivalni stroj - Sidex, 
zelo malo rabljen, ugodno prodam. 
Telefon 031694 691.

2 vreči za stiskanje razsluza, primerni 
za koše, Fi 50-60 cm, prodam. Telefon 
041 444 242.

Krmni krompir ugodno prodam.
Telefon 040 633 185.

Sveže zelje za kisanje prodam. Pos
estvo Čint, Slovenske Konjice, telefon 
070 875 499.

Dekorativni kamen, 100 m2 ali manj, 
prodam. Cena 15 EUR/m2. Telefon 
051 660 180.

Belo mešano vino ter suhomesnate 
izdelke (bunke, salame) prodam. Tele
fon 03 5763 338 ali 051 692 530.

Škarpnike, 200 komadov ali manj, 
prodam. Telefon 051 660 180.

Prodam kombiniran hladilnik Bosch. 
V garanciji do novembra. Je v srebrni 
barvi. Cena 390 EUR. Telefon 070 853 
257.
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ŠTURBEJ
Rosa team d.o.o.

Drofenikova 16, Šentjur

03/ 574-30-16 
031/622-220

Na Brdu pri Slovenskih Konjicah prodam 
belo, rdeče grozdje in izabelo. Telefon 031 
538 994.

10 komadov silažnih bal I. košnje pro
dam. Cena za komad je 30 EUR. Telefon 
031350 291.

Koruzo na njivi, cca 80 arov v strokih ali 
za silažo, v Konjiški vasi, prodam. Telefon 
031 383 713.

Hrastovo mizo, dolžine 160 cm, in dve 
klopi, dolžine 170 cm, 150-litrsko zam
rzovalno skrinjo, okrasno leseno kolo 
in zložljivo pony kolo prodam. Telefon 
041 692 185.

Silažno koruzo prodam. Telefon 040 698 
375.

Prodam sortno in mešano grozdje (char- 
donnay, sauvignon, laški rizling, šipon, beli 
pinot), Škofija. Telefon 041 563 572.

Prodam belo grozdje (laški rizling, zeleni 
silvanec, chardonnay, mešano). Telefon 041 
222 375.

Prodam več 1000-litrskih cistern, prim
ernih za vodo in deževnico. Možna dostava. 
Telefon 041444 486.

Prodam več 220-litrskih plastičnih sodov, 
primernih za sadje. Telefon 041 444 487.

Prodam drva v goleh, bukova in mešana v 
hlodih, poln kamion. Telefon 041 798 740.

Prodam skripto za turističnega vodnika
- mednarodna licenca. Telefon 070 614 
784.

Zaradi zdravstvenih razlogov prosim 
dobre ljudi, če mi lahko kdo podari še
delujoč pisalni stroj in radio s CD predva
jalnikom ali kasetofon. Telefon 070 453 
441.

Kombiniran hladilnik, hladilnik, mini 
hladilnik, sesalec Kirby z vsemi priključki, 
glasbeni stolp, napo, kolo pony Rog (maksi, 
zložljivo), slikarsko leseno stojalo, otroški 
voziček, LCD monitor, računalnik, prenos
nik, prodam. Telefon 051 424 303.

Ugodno prodani dve lepo ohranjeni 
trokrilni omari iz masivnega lesa in dve 
komodi s sedmimi

predali v rustikalnem stilu. Pohištvo je 
primerno tudi za kmečke sobe in spalnice 
na kmečkih turizmih. Telefon 041 927 392.

Čoln, 3,5 m, italijanske znamke Scorpi, 
z motorjem Mercury 25 km (18 kw), 
volanom ter daljinskimi komandami, dobro 
ohranjen, brezhiben, redno servisiran, 
registriran, zelo ugodno prodam. Cena: 
1.050 EUR. Telefon 041 620 917.

Saksofon alt, uvožen iz Amerike, znamke 
King 660, kot nov, s kovčkom, ustnikom, 
profesionalne kvalitete, zelo ugodno 
prodam. Cena: 550 EUR. Telefon 041 620 
917.

Moj mojster

|

»MODI«
Montaža kovinskih izdelkov 
NERJAVEČI DIMNIKI 
Povrtavanje in sanacija dimnikov 
z vstavitvijo nerjavečih cevi. 
Branko Korent, s. p.,
Pongrac 3, 3302 Griže, Tel.: 03
571 80 80
GSM: 041 736 160

ROLETE-SENČILA 
POVALEJ IVANs.p.
Izdelava, montaža in popravilo 
Rolete alu.in pvc; vsi modeli Rolo 
garažna vrata 55mm, 78mm Ža
luzije notranje in zunanje Zavese 
lamelne, panelne, resaste Roloji 
zatemnitveni in dekorativni Ko- 
marniki fiksni, drsni, rolo, vrata 
Pliseji, Tende, PVC obloga Tun- 
covec 15, 3250 Rog. Slatina Tel: 
03 819 1570, Fax: 03 819 1571 
GSM: 041 639 538, 031 639 538 
E-pošta: roletepovalej@volja.net

DOSTAVA, RAZVOZ, 
UREJANJE...
Miran Pučnik s.p., Gabrovlje 15, 
Zreče
- ugodna dostava peska, piv
skih tropin, žagovine, drvi (trdni 
odrezki) v kasonih
- dostavljamo lepo zemljo in 
strojno urejamo okolice gradbe
nih parcel
- izvajamo razne izkope ter do
stavljamo in polagamo betonske 
greznice raznih dimenzij 
Kontakt: 031 619 235

GOTOVINSKA 
POSOJILA NA 
POLOŽNICE
posojila za zaposlene in upoko
jence
izplačilo gotovine takoj 
tudi za osebe z nižjimi dohodki 
Info-kredit d.o.o., Mariborska ce
sta 86, 3000 Celje, telefon: 059 22 
66 00, 051 88 66 00.
Bukovi lesni briketi 
premog - rjavi in črni, oglje za 
žar, koks, industrijska morska sol, 
www.simaterial.si, SIMATERI- 
AL, d. o. o., Kidričeva 34, 3000 
Celje. Tel.: 040 806 975; 041 513 
800.

USTANAVLJANJE IN 
PRODAJA 
PODJETIJ-D. 0.0.
Ažurno in zanesljivo vam ustanovimo 
d. o. o., ne potrebujete ustanovnega 
kapitala, vse uredimo mi! Preverite 
in pokličite Intertik d. o. o., PE Celje, 
Kukovčeva ul. 1, 3000 Celje. 
Kontakt: 041 667 130, www.inter- 
tik.si.

NERJAVEČI DIMNIKI - 
SANACIJA, MONTAŽA
- nerjaveči dimniki
- povrtavanje in sanacija dimnikov z 
vstavitvijo nerjavečih cevi
- montaža kovinskih izdelkov 
Modi, Branko Korent s. p., Pongrac 
3, Griže
Tel.: 041 736 160,03 57180 80.

VSE ZA PRENOVO 
VAŠEGA DOMA
ZAKLJUČNA DELA V GRADBE
NIŠTVU
DOM PRENOVA, Milan Dobro- 
tinšek s.p.
Ul. Blaža Kocena 6, 3230 Šentjur 
Nudijo vam vse storitve za prenove 
vašega doma!
Keramičarska, pleskarska dela, mon
tažo knauf sistemov, prenovo kopal
nic, kuhinj idr.
Dodatne informacije: 040 161 417,
dobrotinsek.milan@gmail.com
http://dom-prenova.si/

VGRADNJA in POPRAVILO 
OKEN, VRAT in SENČIL:
- servis, popravilo in zatesnitev ter 
montaža oken, vrat in senčil,
- izdelava rolet in komarnikov,
- popravila notranjega pohištva. 
DAPIS - David Pisanec s. p., Bezovje 
14 a, 3230 Šentjur; kontakt: 040 236 
156, dapis@siol.net.

OD NAČRTA DO 
NADSTREŠKA
Izdelava in montaža enokapnih nad
streškov iz kakovostnih lesenih le- 
pljencev. Kritina po izbiri naročnika. 
Ogled in svetovanje brezplačno. 
NUMENO d. o. o., Goriška 11, 3230 
Šentjur; tel.: 070 577 428, igor@nu- 
meno.si.

KRATKOROČNI
KREDITI
Kratkoročni krediti za podjetja in 
samostojne podjetnike do 50.000 
EUR! Za več informacij nas po
kličite na številko: 041 963 286. 
Eurofin skupina d.o.o., Pot na Ra
kovo jelšo 131, Ljubljana.

DELO V TUJINI
Podjetniki, obrtniki.
Si želite preizkusiti na odprtem trgu 
dela EU kot podizvajalci? Ponuja
mo vam odlične pogoje dela, zane
sljive partnerje in vso podporo pri 
urejanju dovoljenj za delo v tujini. 
Več na: PELES d. o. o., Celjska c. 
24, Rogatec, www.eurojob.si. Do
datne informacije: info@peles-delo. 
com, tel.: 03 620 24 67.

VGRADNJA 
in POPRAVILO OKEN, 
VRAT in SENČIL:
- servis, popravilo in zatesnitev ter 
montaža oken, vrat in senčil,
- izdelava rolet in komarnikov,
- popravila notranjega pohištva. 
DAPIS - David Pisanec s. p., Bezo
vje 14 a, 3230 Šentjur; kontakt: 040 
236 156, dapis@siol.net.

NERJAVEČI 
DIMNIKI-SANACIJA, 
MONTAŽA
Modi, Branko Korent s. p., Pon
grac 3, Griže
Naše storitve:
nerjaveči dimniki,
povrtavanje in sanacija dimnikov z
vstavitvijo nerjavečih cevi,
montaža kovinskih izdelkov.
Kontakt: 041 736 160,
03 571 80 80.

ODKUP VSEH VRST 
VOZIL
AVTOODPAD CENC, Robert Cene s.p., 
Zbelovska gora 44,3215 Loče 
Odkup vseh vrst vozil, v kakršnemkoli 
stanju, prodaja delov.
Kontakt: 041 33 18 33, 051 33 58 27

Ste obrtnik? Samostojni podjetnik?
Imate manjše podjetje?

Predstavite informacije o storitvah in izdelkih 
v rubriki MOJ MOJSTER!
Cena za predstavitev v dolžini 15 besed je 9 EUR (DDV ni vštet v ceno). 

Objava vsake nadaljnje besede stane 0,25 EUR.
Zakup je možen za najmanj 10 objav. Pokličite: 03 428 16 61



Naročite

— rij

Skoraj vso letno naročnino vam
povrnemcS DARILOM!

/Citer© h® w@še? Izberite:

‘ -S m

Bon v vrednosti 20 EUR
Vulkanizerstvo MULEJ Šentjur, hitri servis 
vozil, optika 3D, ročna avtopralnica.

Bon v vrednosti 20 EUR
VVellness Aspara, Ceing d. o. o., Šentjur.

Zakaj nnstati naročnik?

*SSSS=rTVse i
Za ceno

Pohitite! Število nagrad je omejeno
— —_____________ _ _
DA, želim postati naročnik mesečnika ŠENTJURSKE NOVICE.
Izbral sem darilo št.: ________

Moje ime in priimek:_____________________________ **

Naslov:

Telefonska številka:

E-poštni naslov:

Lastno ročni po dpis:

ŠENTJURSKE NOVICE so mesečnik. Izidejo 
prvi torek v mesecu. Cena izvoda je 2,00 evra. 
Letna naročnina znaša 24,00 evrov.

Do darila dobrodošlice so upravičeni 
novi naročniki (ki pred tem vsaj 6 mesecev 
niso bili naročeni na Šentjurske novice) 
in vplačajo enoletno naročnino. Nagrado 
prevzamete v uredništvu: ŠENTJURSKE 
NOVICE, Drofenikova 15,3230 Šentjur. Telefon 
03/ 620 02 52.



«l Zupanoua lista
Gibanje za Občino Šentjur

Za« e d< z d
■ 2m - ■ ■ ■ ■ ■ 'islin Šentjurskimi novicami!

• Bar Petelinček• Kavarna center
• Hotel Žonta
• Gostilna pri Ahacu
• Kava bar Pošta
• Effect caffe
• Okrepčevalnica Čočka
• Bar pizzerija Osmica^S
• Kava bar Lipa
• Gostišče in prenočišča 

Bohorč
• Okrepčevalnica Vaški hram
• Bar Palma

• Kavarna Matt cafe j S
• Kava bar Anderburg «
• Bar OMW Šentjur I
• Kavarna Leva d a
• Klub Modro nebo j|
• Kea caffe (v novem centru)
• Santa na coffee shop '||Sll
• Pizzerija ZanzibarJ^H
• Slaščičarna Jana S
• Kava bar Rifnik ■ 11 ' ‘ ■

ENTJURSKE
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Srečni nagrajenec avgustovske številke je: Magdalena Kovačič iz Šentjurja. Nagrado, ki jo poklanja 
Cvetlično darilni butik Jana, vam bomo poslali po pošti. V novi nagradni križanki je pokrovitelj Zlatar
stvo Petra Šmerc s.p., Aškerčev trg 9, Šmarje pri Jelšah. Nagrajenec bo prejel srebrne uhane. Izpolnite 
geslo, napišite na kupon in ga najkasneje do 27. oktobra 2014 pošljite na naslov: MediaStar založništvo, 
d.o.o., Drofenikova ulica 15, 3230 Šentjur ali skeniran kupon pošljite po elektronski pošti: urednistvo@
sentjurskenovice.si.
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i OKTOBER Nagradna križanka i
1 Nagradno geslo:______________________________  1
1 Ime in priimek:______________________________ _ 1
1 Naslov:______________________________________ 1
^E-pošta: _________________________________ J

Kuhamo z VAMI
Recept oktobra

Čokoladne
kocke
skardamomom
Sestavine:
• skodelica masla
• skodelica rjavega sladkorja
• 4 jajca
• 2/3 skodelice grenkega kakava v prahu
• skodelica moke
• ščep soli
• 4 velike žlice mleka
• kardamom

Priprava:
1. korak:
Maslo stopimo in vanj vmešamo jajca in 
sladkor.

2. korak:
Penasti masi dodamo kakav, moko, sol in mleko 
ter kardamom.

3. korak:
Z ročnim mešalnikom mešamo tako dolgo, da 
dobimo gladko maso, ki jo razporedimo po pe
kaču. Pečemo v pečici 30 minut pri 180 °C

4. korak:
Ohlajeno pecivo razrežemo na kocke in ponu
dimo.

Kakav bi morali v svojo prehrano redno vključevati 
vsi, ki so slabokrvni, saj vsebuje kar dvakrat več 
železa kot na primer rdeče meso.
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MESEČNI HOROSKOP
Mesečni horoskop za vas pripravlja jasnovidka Suzana.

OVEN (21.3.-21.4.)
Dobro in uspešno izpeljane poslovne poteze vam bodo 
že v prvi polovici meseca zvabile nasmeh na obraz, zato 
boste lahko nekaj časa počivali in čas posvečali svojemu 
ugodju ter zraven še poskrbeli za zdravo življenje in 
dobro počutje, ki si ga zelo zaslužite.

BIK (22.4.-20.5.)
Pri načrtovanju življenja se vam zadnji čas vedno bolj 
porajajo raznolike ideje, a vselej znova opazite, da ni vse 
tako preprosto. Nič zato, saj pred vami je še veliko ciljev 
in poti, ki bodo morale imeti začrtan temelj in seveda 
razumen zaključek vaših sanj.

DVOJČKA (21.5.-21.6.)
V oktobrskem in predvsem jesenskem času vas valovi 
dogajanja ne bodo odnašali sem ter tja, imeli boste dovolj 
energije in moči, da se boste kljub močni konkurenci ob
držali na svojem položaju. Jesen je za uživanje z družino 
v naravi, predvsem ob tistih lepih redkih sončnih dneh.

RAK (22.6.-22.7.)
Naložili si boste veliko dela in obveznosti, čeprav je pred 
vami še ves mesec, zato bodite bolj gospodami z energijo 
in časom. Ne pozabite na svoje bližnje, ki si bodo želeli 
vaše pozornosti in čas ob dobri kavi in predvsem dobrem 
klepetu v noč.

LEV (23.7.-23.8.)
V prvih dneh meseca boste veliko razpravljali o poletju, 
o preteklosti in nekako vam ne bo uspevalo začeti novih 
poti. Kljub temu je mesec dolg in nekje bo potrebno za
četi. Uprite vso energijo v tiste stvari, ki vas razveselijo 
in ki vam povrnejo moč in energijo.

DEVICA (24.8.-23.9.)
Po napornem poletju se boste za kratek čas umaknili v za
sebnost, da si uredite misli, razmislite o načrtih za naprej 
in si naberete notranjih moči. Vzdušje doma bo prijetno, 
ozračje vas bo napolnjevalo z občutkom pripadnosti in 
varnosti, ki ga vsi potrebujemo.

TEHTNICA (24.9.-23.10.)
Čas je, da začnete življenje sprejemati takšno, kot je. 
Prav to vam bo polepšalo dan oziroma prihodnost, ki 
vas bo še mnogokrat presenetila. To je zagotovo najbolj 
pravilna napoved, zato se poslušajte in naredite tisto, kar 
vas zapolni in osreči.

ŠKORPIJON (24.10.-22.11.)
Marsikdo vam zavida odločnost, vi pa tega ne opazite, ker 
se niti sami ne zavedate, kaj ste v življenju že dosegli. Prvi 
jesenski dnevi vam bodo prinesli nove smernice, s tem pa 
tudi nove in pomembne odločitve, zaradi katerih bo vaše 
življenje polnejše, zanimivejše in lepše.

STRELEC (23.11.-21.12.)
Priložnosti in časa bo dovolj za pristna in globoka čustva, 
zakopana v vas. Znašli se boste pred pomembnimi odlo
čitvami, komu dovoliti blizu in komu je vredno podariti 
srce. Nikakor ne hitite preveč, srce se samo odloči.

KOZOROG (22.12.-20.1.)
Stabilno in mirno zakorakajte v prve jesenske dni. Podpo
ra planetov vam bo ponujala možnost in čas, da se na
polnite z energijo, katere vam zadnje čase neizmerno 
primanjkuje. Naredite nekaj, kar že dolgo niste; obiščite 
muzej ali knjižnico in izberite dobro knjigo.

VODNAR (21.1.-19.2.)
Zaradi vaše nemirne narave boste jeseni težko brez dela. 
Srečevali boste zanimive ljudi in od vsakega novega 
poznanstva odnesli košček novega spoznanja. Začelo se 
bo zanimivo in pestro, če si boste to seveda dovolili in 
prestopili mejo svojega ne ...

RIBI (20.2.-20.3.)
Hladnejše dni pametno izkoristite za počitek, za prido
bivanje novih ciljev in ambicij. Pred vami je še toliko 
novega in zato je potrebno veliko volje, da izpolnite vse 
svoje želje. Vendar ne smete pozabiti na ljudi okrog sebe, 
predvsem na tiste, ki vas dopolnjujejo.
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1 a...;tp- bvv -■ !

i

Po nogometnih in košarkarskih večerih so , 
tu zdaj še vinski večeri. i

" |
Župana zagotovo že bolijo obrazne

mišice, ko pa se v Šentjurju dogajajo nova \

in nova odprtja, kjer mora biti stalno na- i
smejan. 1

i' j
Tudi šentjurski tatovi prisegajo na doma * 

pridelano hrano. Včasih so kradli iz trgovin, i 
zdaj kradejo kar z vaških vrtov.

i
i

V občini Dobje se nekateri šalijo, da ima i 
vsaka hiša svojega županskega kandidata. 1

|
Znana Šentjurčanka je že začela s kurilno i 

sezono. Ogreje vsakega, ki si tega želi. Ni pa i 
to najbolj poceni način ogrevanja.

|
4L

Volilni sistemi so tako zakomplicirani, i 
da še stranke in kandidati niso prepričani, 1 
kako kaj poteka. Volivci pač morajo znati 

in zaupati.

!
Ukrajinskega politika so dobesedno vrgli 1 

v smeti. Pri nas smo bolj civilizirani in bomo 
isto z nekaterimi naredili raje v metaforičnem , 

smislu: na volitvah. i

i
V šole se vračajo tablice. Le da so te 

današnje slabše - tistih starih sploh ni bilo , 
treba napajati z elektriko, bile pa so tudi i 

vodoodporne. 1

Iv |
Najlepše je v predvolilnem času. Takrat vsi i 

vemo, kaj pomeni beseda upanje. Predvolilni i 
čas - najlepši čas.
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Poplave H ruševec. Foto Matej Verdinek Iznajdljivo varčevanje. Pa ni treba zapravljati za zavese.

VICI NAŠIH BRALCEV

Nestrpnost
Kaj je to nestrpnost?
Ko Štajerc je grozdje.

Manca iz Šentjurja

0

Golf žogica
70-letni Janez se vrne z golfa in 
pove ženi:
„ Izgubil sem pet žogic. “
„ Vedno izgubljaš žogice, pa veš, 
kako drage so. “
„ Če pa ne vidim dobro. “
„ Vzami drugič zraven mojega 
brata Jožeta! “
„ Ampak on je star 80 let! “
„Res je, ampak vidi pa kot 
sokol. “
Janez ga naslednjič res vzame 
zraven in ko mu žogica spet 
odleti, vpraša Jožeta:
„Si videl, kam je odletela?“
„ Videl, videl. “
„In kje je?“
„ Pozabil sem. “

Olga s Planine

0

Slovar
Dalmatinsko-slovenski slovar:
Si i i - Sedi in jej!
Esi ia-Si jedel?
E-Da.
A-Prosim?
Ae-Natanko tako.
Dis - Kje si?

Zdenči iz Prožinske vasi

0

Lokomotiva
Bilo je majhno mestece, ki 
je imelo petkrat večji prirast 
prebivalstva kot ostala država. 
Zadevo so proučevali vse 
mogoči znanstveniki, država je

za raziskave potrošila milijone, 
a vendar niso odkrili nič 
pametnega. Nekega dne pa nek 
antropolog obupan sede za šank, 
spije pivo in vpraša kelnerja: 
„Ali vi veste, zakaj je tukaj 
toliko otrok?"
Kelner: „Normalno. Vsako jutro 
ob petih tista tovarna s staro 
dizel lokomotivo vleče vagone 
po industrijskem tiru do postaje 
in prebudi celo mesto. In ob 
petih je prezgodaj za vstati, 
nazaj zaspati pa se tudi več ne 
splača. “

Andrej s Ponikve

0
Socializem
Janezek vpraša dedka:
„Deda, ko si bil ti mladje bil 
socializem. Kako je to bilo?" 
Deda: „ Vsak je dobil, kolikor je 
potreboval. “
„ Ampak pravijo, da je pogosto 
česa zmanjkalo, recimo mesa. “ 
Deda: „ Takrat pa je v izložbi 
mesarja visel napis: Danes 
nihče ne potrebuje mesa.'"

Anita iz Šentjurja

©
Kavica
Gorenjski fant gre v mesto in oče 
mu nekaj stisne v žep: „Na, tu 
imaš za kavico. “
Zunaj fant pogleda, kaj je dobil, 
in najde paketek sladkorja.

Micka iz Dobja

0
Študent
Oče s Štajerske obišče sina 
študenta v Ljubljani. Pozno 
zvečer pozvoni na naslovu, kjer

ima sin najeto sobo: „Dober 
večer, ali stanuje tukaj Jože?" 
Lastnica pravi: „Ja, kar v prvo 
nadstropje ga odnesite, prva 
soba levo. “

Janja iz Šentjurja

0

Zasedeno
Gorenjec pride v nobel gostilno 
in stopi do glavnega natakarja :
„ Tu imate 1 euro! “
Natakar: „Ali želite rezervacijo 
?“
Gorenjec: „ Ne. Zvečer pridem z 
žensko, rekel vam bom za mizo, 
vi pa recite, da je vse zasedeno. “

Nika z Botričnice

0
Procenti
Učiteljica matematike po 
pregledu testa: „ Pojma nimate o 
matematiki! 60 procentov vas je 
pisalo cvek! “
Janezek: „ To je nemogoče, 
toliko nas sploh ni v razredu ... “ 
Ista učiteljica sreča po mnogo 
letih zdaj že odraslega Janeza,

ko ravno izstopa iz najnovejšega 
mercedesa.
„ Dober dan, Janez, vidim, da ste 
kljub nepoznavanju procentov v 
življenju kar uspeli!"
Janez: „Ne boste verjeli, sedaj 
živim od procentov. Moji delavci 
nakupujejo stare steklenice po 
hišah po 1 cent, potem pa jih 
prodajam Surovini po 6 centov. 
In od teh 5 procentov marže mi 
kar dobro gre. “

Tjaša iz Črnotiče

0
Nezaupanje
Čistilka v banki se pritožuje 
direktorju:
„ Vame nimate nobenega 
zaupanja!"
Direktor: „ To ni res, vidite, da 
ko grem domov, na mizi vedno 
puščam ključe od trezorja. “ 
Čistilka: „Ja, ampak noben ni 
pravi!"

Tina s Tratne

i,.'™..,. __ Naslednja številka Šentjurskih novic izide v torek, 4. novembra 2014.
Šentjurske novice izhajajo vsak prvi torek v mesecu.
Uredništvo: MediaStar, d. o. o., Drofenikova ulica 15, 3230 Šentjur. Telefon 
uredništva: 03 620 02 52.
E-pošta uredništva: urednistvo@sentjurskenovice.si.
Uredništvo: Nina Krobat, Matej Verdinek, Metka Pirc, Bojana Jevšenak, 
Bogdan Rahten, Valerija Motaln, Nejc Mihelak.
Lektoriranje: Alja Ferme.
Oblikovanje: Matjaž Šrekl, Uroš Štruc.
Natisnili smo 1500 izvodov. Šentjurske novice tiska Grafika Gracer, d. o. 
o., Celje.
Letna naročnina znaša 24 EUR. Naročniško razmerje lahko prekinete le ob 
koncu obračunskega obdobja, odpoved mora biti sporočena pisno. Časopis 
sodi med proizvode, za katere se obračunava 8,5-odstotni davek na dodano 
vrednost (vračunan v ceni). Številka transakcijskega računa pri Banki Celje 
je 0600 0037 3219 342. Časopis je vpisan v razvid medijev, ki ga vodi Mi
nistrstvo za kulturo RS, pod zaporedno številko 1049. Stališča avtorjev niso 
nujno stališča uredništva.
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»LOVRO PERČIČ - 
ŽUPAN, KI MISLI NA VAS!«
Županski kandidat SDS Šentjurje Lovro Perčič! Rojenje leta 1974 v Celju, 
drugače pa Šentjurčan, stanujoč na Pešnici. Po poklicu je diplomirani upravni 
organizator, zaposlen kot vodja oddelka za pokojninsko in mednarodno 
zavarovanje na Zavodu za invalidsko in pokojninsko zavarovanje Slovenije 
na Območni enoti v Celju. Perčič je družinski in delaven človek, poročen in 
oče treh predšolskih otrok. Politično aktiven je postal leta 2005. Trenutno je 
občinski svetnik v mandatu 2010-2014, član sveta Mestne skupnosti Šentjur, 
predsednik Turistično-olepševalnega društva Šentjur in pooblaščenec Upravne 
enote Šentjur za sklepanje zakonskih zvez. Temeljna izhodišča programa 
županskega kandidata Perčiča za mandatno obdobje 2014- 2018 so:

■ ponovni zagon gospodarstva v Šentjurju;
■ ureditev prometne infrastrukture;
■ večnamenska športna dvorana, urbanistična ureditev 

mestnega trga Šentjurju, samostojno delovanje 
Zdravstvenega doma Šentjur (24-urno dežurstvo!);

■ kmetijstvo, turizem, mladi ter koriščenje evropskih in 
državnih sredstev.

»KER Sl ZA PREBIVALCE OBČINE ŠENTJUR ŽELIMO LE 
NAJBOLJŠE, BO LOVRO PERČIČ ŽUPAN, KI MISLI NA NJIH!«

Naročnik oglasa: SDS


